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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi

ALTYAPI GÜÇLENİYOR
Konya Büyükşehir 
Belediyesi KOSKİ 
Genel Müdürlü-
ğü, Konya'nın su 
ve kanalizasyon 

altyapısını güçlen-
dirmek amacıyla 

geçtiğimiz yıl 
162 kilometre su 
ve kanalizasyon 
şebekesi yaptı.
n HABERİ SAYFA 

7'DE

Gelecek Partisi 
Konya Milletvekili 

Hasan Ekici, emek-
lilikte Bağ-Kur’a 

takılan vatandaşla-
rın mağduriyetine 
ilişkin değerlendir-
melerde buluna-

rak, SGK’lılarla aynı 
hakların tanınması-

nı istedi.
n HABERİ SAYFA 

7'DE

‘AYRIM YAPILMASIN’

Sokakları renklendiriyor 

Küçük yaşlardan beri resme ilgisi olan ve resmin hayatında 
önemli bir yeri olduğunu vurgulayan Resim Sanatçısı Melis 

Elmas; “Çocukluğumdan beri resim çizmek benim için 
yemek yemek kadar doğal gündelik bir şey oldu” diyor.

n HABERİ SAYFA 5'TE

TÜİK Yoksulluk ve Yaşam 
Koşulları istatistiklerine göre, 
göreli yoksulluk oranı yüzde 
13,9 olurken, Türkiye’de taksit 
ödemeleri veya borçları olan-
ların oranı 1,4 puan azalarak 
yüzde 58,0 oldu.
n HABERİ SAYFA 4'TE

İstifa etti, 
girişimci oldu

Fırsatçılara 
büyük engel

Borcu olan 
daha fazla!

Girişimcilik sektöründe aldığı 
eğitimlerle kendini geliştire-
rek işinden istifa eden Erkan 
Akgöz, İngiltere’de kurduğu 
şirketi Türkiye’den yönetirken, 
eğitim ve süresiz danışmanlık 
hizmeti de veriyor.
n HABERİ SAYFA 2'DE

Ticaret Bakanlığı tarafından ve-
rilen ve işletmeleri ilgilendiren 
karar ile ilgili değerlendirme-
lerde bulunan Konya Lokan-
tacılar Esnaf Odası Başkanı 
Ali Osman Karamercan, bu 
uygulamanın fırsatçılara engel 
olacağını söyledi.
n HABERİ SAYFA 2'DE

Konya’da 
başlatılan yar-
dım kampan-
yası ile esnaf 
ve işadamları 

bir günlük 
kazançlarını 

Gazze’ye 
bağışlayacak

Kazançlar Gazze’ye

DİNLİYOR, ÇÖZÜM BULUYOR
Vatandaşlarla tek tek görü-
şen Pekyatırmacı, onlardan 
gelen istek ve önerileri 
dinlerken isteklerin çözü-
me kavuşması noktasında 
yapılabilecekleri anlattı.    
n HABERİ SAYFA 8'DE

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, Selçuk-
lu’da geleneksel hale gelen 
ve vatandaşlarla iletişim yolla-
rından önemli biri olan “Halk 
Günü” buluşmaları kapsamın-
da ilçe sakinlerini ağırladı. 

TERÖRİST İSRAİL KATLİAM 
YAPIYOR 

Konya Sivil Toplum Kuru-
luşları (STK) Platformu ile 
Konya Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odaları Birliği'nin or-

ganize ettiği, ulusal ve ye-
rel yardım kuruluşlarının 
birlikteliğiyle "Bir Günlük 
Kazancım Gazze'ye" kam-
panyasının başlangıcı için 
basın açıklaması gerçek-
leştirildi. STK Platformu 

Başkanı Adem Ceylan, te-
rörist İsrail’in Gazze’deki 
katliamına devam ettiğini 

söyledi.

ELİMİZDEN GELENİ YAPMAYA 
ÇALIŞIYORUZ

STK’lar olarak Gazze böl-
gesi için ellerinden geldiği 

kadarıyla infak ve bağış-
larla Müslümanlara yardım 

etmek, onların acılarını 
paylaşmak ve yaralarını 

sarmak için günlerdir çaba 
gösterdiklerini ve Gaz-

ze’deki masum ve mazlum-
lara, vicdan taşıyan onurlu 

insanlar adına STK’lar 
olarak yardım eli uzatmaya 

çalıştıklarını ifade eden 
Ceylan, destek çağrısı 

yaptı.   n HABERİ SAYFA  3'TE

Mehir Vakfı 
Hatay’a un 
gönderdi

n HABERİ SAYFA 3'TE n HABERİ SAYFA 6'DA n HABERİ SAYFA 7'DE n HABERİ SAYFA 8'DE

Annelere
destek 
çok önemli

Uzmanlar
aşı ve maske 
uyarısı yapıyor

‘Hemşirelik 
Kanunu 
istiyoruz’



Pandemiyle birlikte artan ve 
hızlı dönüşüm ve dijitalleşmeyle 
birlikte hız kesmeden global pazar 
ağını genişletmeye devam eden 
e-ticaret sektörü, küresel ticaretin 
de yönünü kendisine çevirmesiy-
le birlikte dünya pazarından bir iş 
kolu olarak sunuluyor. Girişim-
cilik planlamalarının en çok ha-
yata geçirildiği sektörlerden biri 
olarak Türkiye’de de 2022 yılında 
bir önceki yıla göre yüzde 109'luk 
bir oranla hacmini büyütmeye 
devam eden sektör, gençlerin de 
yeni istihdam alanlarıyla dünya 
pazarına açılmalarına olanak tanı-
yor. Aldığı girişimcilik eğitimleri 
kapsamında dünya pazarında şir-
ketini kuran ve gençlere yardımcı 
olmak amacıyla danışmanlık şir-
ketiyle bilgi birikimini aktaran By 
Rota Danışmanlık Şirketi Kurucu 
Ortağı Danışman Erkan Akgöz, 
kamu memuriyetinden istifa ede-
rek yaptığı girişimcilik faaliyet-
lerinden bahsetti. Akgöz, şimdi 
ise faaliyetlerine devam ederken 
girişimcilik alanında kendini ge-
liştirmek isteyen insanlara da yol 
gösteriyor. 

‘İSTİFA EDEREK KENDİ 
ŞİRKETİNİ KURDU’

Selçuk Üniversitesi Makine 

Mühendisliği bölümünü tamam-
layarak iş hayatına Edirne’de 
memur olarak başlayan ancak 
aldığı girişimcilik eğitimleriyle 
de kendini geliştirmeye devam 
eden Akgöz, kısa süre önce istifa 
ederek kendi şirketini yönetme-
ye başladığını ve danışmanlık 
ofisi açtığını söyledi. Üniversite 
döneminde başlayan serüvenin 
şirketleşme sürecini aktaran Ak-
göz, “Kendi mesleğim olan ma-
kine mühendisliğini bir memur 
olarak yapsaydım rutin, tekdüze 
bir hayatım olacaktı. Ancak şu 
anda her fırsatta farklı kariyer 
basamaklarına adım atan ve sü-
rekli olarak kendini geliştiren 
bir iş rutinim var. Girişimcilikle 
birlikte başlayan serüvenin beni 
yeni insanlar ve yeni sektörlerle 
tanıştıracağını biliyordum. Hat-
ta ilerleyen süreçte üretim sek-
törüyle de birlikte mühendisliği 
girişimcilikle birleştirebilecek-
tim.” diye konuştu. 

ALDIĞI EĞİTİMLERLE TÜRKİYE 
MAĞAZASINI AÇTI 

Lisans eğitimi aldığı dö-
nemde girişimcilik alanında 
da gerekli eğitimleri alarak bu 
alanda da kendini geliştiren Ak-
göz, eğitim aldığı süreçte bir-

kaç girişimcilik faaliyetini de 
harekete geçirdiğini söyledi. İlk 
olarak çok uluslu bir Amerikan 
teknoloji şirketinde ürün satışı 
yaparak işe koyulduğunu söyle-
yen Akgöz, dünya pazarının en 
büyük teknoloji satış şirketlerin-
den birine ürün tedarik ederek 
satış yapmaya başladığını belirt-
ti. Pandemi dönemiyle birlikte 
eğitimleri tamamlayarak farklı 
girişimcilik modellerini de de-
neyen Akgöz, Amerika, Kanada 
gibi ülkelerden tedarik etmiş ol-
duğu ürünleri Türkiye pazarında 
sattığı iş modelini ise şu şekilde 
aktardı: “Ürünün en uygun fi-
yatlı olduğu ülkelerde araştır-

ma yaparak ürün getiriyor ve 
satıyordum. Pandemi dönemi-
nin başlangıcına denk gelen bu 
süreçte araştırma yapmak için 
oldukça fazla vaktim oldu ve bu 
işin bana uygun olduğunu dü-
şündüm. Özel gruplarla dersler 
almam ve araştırmalarım ne-
ticesinde mağazamızı açarak 
ürün satışı yapmaya ve yeni fi-
kirlerle gelen arkadaşlarla bir-
likte girişim faaliyetimizi fark-
lılaştırmaya başladık. Türkiye 
pazarında olan birçok satışın ya-
pılabildiği e-ticaret şirketlerinde 
kendimize mağaza açtık. Temin 
ettiğimiz ürünleri siparişlere 
göre göndererek bir başlangıç 
yaptık.” 

EĞİTİM VE DANIŞMANLIK 
HİZMETİYLE TECRÜBELERİNİ 

AKTARIYOR 
Gerekli potansiyeli elde et-

tikten sonra e-ticarette web site 
geliştirerek toptancılık üzerine, 
satıcıların kargolama işlemle-
rini gerçekleştirdiğini aktaran 
Akgöz, bu süreci de başarıyla 
tamamladıktan sonra e-ticaret 
iş modellerinde elde ettiği dene-
yimi insanlara aktarma amacıy-
la kurmuş olduğu şirketten söz 
etti. Şu anda İngiltere’de dijital 

olarak kurulan limited şirketi-
ni Türkiye üzerinden yönetir-
ken, By Rota Danışmanlık’ta da 
ortağıyla birlikte danışmanlık 
hizmeti verdiğine dikkat çeken 
Akgöz, “Ağustos 2023yılında iki 
arkadaş olarak kurduğumuz da-
nışmanlık büromuzda girişim-
cilik faaliyeti yürütmek isteyen 
kişilere eğitim başta olmak üze-
re danışmanlık hizmeti veriyo-
ruz. Konya’da açmış olduğumuz 
bu şirkette e-ticarete nereden 
başlaması gerektiğini bilmeyen 
kişilere hizmeti veriyoruz.” ifa-
delerini kullandı. 

SÜRESİZ HİZMET 
ANLAYIŞI! 

Çok geniş bir sektör olarak 
farklı iş kollarını da bünyesin-
de barındıran e-ticaret plat-
formuna yönelmek isteyenlere 
şirket kurulumundan yazılım 
entegrasyonuna kadar birçok 
noktada yardımcı olduklarını 
söyleyen Akgöz, ayrıca ‘süresiz 
danışmanlık’ hizmetiyle de di-
ğer danışmanlık şirketlerinden 
farklı olarak müşterilerin her 
sorununda yardımcı oldukları-
nın altını çizdi. Kişiye en uygun 
iş modeliyle birlikte başlayan 
serüvende verilen hizmetlerden 

bahseden Akgöz, “E-ticarette 
pazarın değişebileceği gibi iş 
modelleri de değişmekte. Ki-
şinin düşüncesine en uygun iş 
fikrini beraber belirleyerek se-
çeneğe göre iş planlaması ya-
pıyoruz. En çok tercih edilen iş 
modellerinden olan dropship-
ping dediğimiz stoksuz satış; 
arbitrage eğitimleri başta olmak 
üzere nasıl yapılması gerektiğiy-
le ilgili teknik ve uygulama eği-
timlerimiz mevcut. 

Eğitimlerimiz bire bir yüz 
yüze olduğu gibi, kişinin terci-
hine bağlı olarak çevrimiçi de 
gerçekleşebiliyor. İlgili pazar ye-
rinde satışı yapılacak ürünün ek-
lenmesinden satışına, pazarlan-
ması ve PR çalışmalarına kadar 
ürün tutundurmayla ilgili neler 
yapılması gerektiğiyle ilgili tüm 
detayları kişiye sunuyoruz. Hiz-
meti alan müşterilerimiz, eği-
timlerini tamamladıktan sonra 
da irtibatımız devam ediyor ve 
kişinin yaşadığı sorunlarla ilgili 
eğitim aldığı süreden itibaren 
zaman gözetmeksizin üzerinden 
kaç ay- yıl geçmiş olursa olsun 
yardımcı oluyoruz.” şeklinde ko-
nuştu. 
n HACER CEYLAN

Ticaret Bakanlığı'nın yiyecek 
ve içecek hizmeti sunan işlet-
melerin tarife ve fiyat listelerini 
görünür şekilde kafe ve resto-
ranların önüne koymasına iliş-
kin düzenlemesi yürürlüğe gir-
di. Konuyla ilgili açıklamalarda 
bulunan Konya Lokantacılar 
Esnaf Odası Başkanı, Türkiye 
Lokantacılar, Pastacılar, Tatlı-
cılar Federasyonu’nda Yönetim 
Kurulu Üyesi Ali Osman Kara-
mercan ise, bakanlık tarafından 
yürürlüğe giren uygulamanın 
her esnaf tarafından yapılması 
gerektiği konusunda uyardı. 

VATANDAŞLAR FİYATLARI AÇIK 
BİR ŞEKİLDE GÖRMELİ 

Ali Osman Karamercan, Ti-
caret Bakanlığının yeni koydu-
ğu yürürlük için yetkili kişilere 
daha önceden Ankara’daki Fe-
derasyonla müracaat ettiklerini 
ve resmi olarak kabul olduğu-
nu belirterek çıkan kurallardan 
dolayı oda olarak memnun kal-
dıklarını kaydetti. Karamercan, 
“Restoranlara ve lokantalara 
gelen insanların arasında ya-

bancılar da oluyor. Bu yüzden 
herkes menü içinde fiyatı göre-
cek ve kasanın yanında da yer 
alacak. Şu an uygulamayı ger-
çekleştiren esnaflar var. Ancak 
yürürlük henüz tam anlamıyla 
oturmadı. Yakın zamanda hem 
müşteri hem de esnaf kalitesi 
için yürürlükteki bu uygulama 
tamamen uygulanacak. Bunun 
yanında AVM’lerde de bakanlı-
ğın yeni programının işletilme-
sini istiyoruz” diye konuştu.     

ALDATMA YAPAN İŞLETMELERİN 
ÖNÜ KESİLECEK 

Bu uygulamanın aldatmaca-
lara başvuran bazı işletmelerin 
önünü keseceğini vurgulayan 
Karamercan, menüde olanla 
kasadaki ücretin farklı çıka-
bildiğini aktardı. Karamercan, 
“Bu hile hem Konya’da hem de 
Türkiye genelinde olan bir şey. 
Halbuki vatandaş, yediği içtiği 
şeylerin fiyatını açık bir şekilde 
bilmeli. O zaman herkes mut-

lu olur. Hatta menülerin içinde 
hem Türkçe hem de İngilizce 
olarak yiyecek ve içeceklerin 
yazılması ve içeriğinde bulunan 
malzemelerin belirtilmesi ta-
raftarıyım. 

Çünkü ülkemize sürekli 
olarak çok fazla turist geliyor. 
Onların da menüyü anlamasını 
sağlamak gerekiyor. Bu kanun-
da yok ama bazı esnaflar bunu 
tercih edebiliyor. Bu yürürlü-
ğün uygulanması noktasında 

denetlemeler de yapılmaya 
başlandı. Hem zabıta ekipleri-
miz hem de il müdürlüğümüz 
sahada çalışıyor. İnşallah bu 
denetimlerle seçimlerden sonra 
yeni yürürlük tamamen uygula-
nacak” şeklinde konuştu. 

KAREKOD UYGULAMASI 
KOLAYLAŞTIRIYOR 

Bazı işletmelerde karekod 
okutmalı menüler yer aldığın-
dan bahseden Karamercan, 
böylelikle hem masanın işgal 

edilmediğini hem de menü gibi 
6 ayda bir değiştirme derdi ol-
madığını dile getirdi. Bunun gü-
zel bir şey olduğunu ifade eden 
Karamercan, “Günümüz tekno-
loji çağı. Ama bazı vatandaşla-
rımız hâlâ daha eski telefonlar-
dan kullandığı için karekodun 
yanında normal menülerin de 
hazırda bulunması gerekiyor. 
İnsanlar normal menü istedik-
leri hâlde verilmezse bu suç 
olarak kabul edilir” ifadelerini 
kullandı. 

ESNAF KAZANIRSA DEVLET DE 
KAZANIR 

Yeni yürürlüğü esnafların 
uygulamasını canı gönülden 
istediğinin altını çizen Kara-
mercan, son olarak şunları kay-
detti: “Yeni uygulamayla hem 
esnaf hem de müşteri kazanır. 
Çünkü vatandaş kendisini kan-
dırmayan işletmeye güvenir ve 
ona hep gider. Bu sayede esnaf 
para kazanır, devlet de kazanır. 
İnşallah zamanla her şey rayına 
oturacak.” 
n TUBA KAYA
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Girişimcilik sektöründe aldığı eğitimlerle kendini geliştirerek işinden istifa eden Erkan Akgöz, İngiltere’de kurduğu şirketi Türki-
ye’den yönetirken, bilgi birikimlerini aktarmak amacıyla By Rota Danışmanlık’ta eğitim ve süresiz danışmanlık hizmeti veriyor 

Ticaret Bakanlığı tarafından verilen ve işletmeleri ilgilendiren karar ile ilgili değerlendirmelerde bulunan Konya Lo-
kantacılar Esnaf Odası Başkanı Ali Osman Karamercan, bu uygulamanın fırsatçılara engel olacağına dikkat çekti 

Istifa edip girişimci oldu

Fırsatçı işletmelere büyük engel!

Erkan Akgöz

Ali Osman Karamercan 



Konya Büyükşehir Belediye-
si’nin kültür ve sanat faaliyetleri 
kapsamında ilçelerde düzenlediği 
Şehir Konferanslarının Ocak ayı 
etkinliklerinin son haftasında Do-
ğanhisar ve Hüyük’te vatandaşlarla 
buluşan Bekir Develi, “Kudüs Bizim 
Neyimiz Olur?” başlığında konuştu. 
Boykotun önemine dikkati çeken ve 
Gazze’ye destek için boykot edilen 
ürünlerinin yer aldığı bir kitapçık 
oluşturduklarını ifade eden Develi, 
“Ben ne yapabilirim, benim yaptı-
ğımdan ne olur demeyin. Hepimi-
zin yapabileceği çok güzel şeyler 
var” diye konuştu.

Şehir Konferansları’nın Ocak ayı 
son haftasının bir diğer konuğu olan 
Merve Gülcemal de “Daimi Günde-
mimiz Kudüs” başlığıyla Karapınar 
ve Ereğli’de vatandaşlarla buluştu. 
Gülcemal, İsrail ordusunun Gazze 
Şeridi'ne aylardır sürdürdüğü saldı-
rılarda öldürülen Filistinlilerin sayı-
sının 25 bin 105'e, yaralı sayısı 62 

bin 681'e çıktığına ve bu sayının her 
geçen dakika arttığına dikkati çeke-
rek, bu duruma alışılmaması gerek-
tiğini, herkesin elinden geldiğince 
verdiği desteği sürdürmesinin bü-
yük önem taşıdığını vurguladı.

Çumra ve Güneysınır’da vatan-
daşlarla bir araya gelen Mustafa 
Karataş ise, “Diriliş Yolunda Kudüs” 
başlığında dinleyicilere seslendi. 
Karataş, Konya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin düzenlediği konferanslar 
sayesinde hemen hemen Konya'nın 
bütün ilçelerini dolaşmış olmaktan 
büyük mutluluk duyduğunu ifade 
etti.

“İSRAİL’İN ZULMÜ 
FİRAVUNLARI GEÇTİ”

Gazze’de yaşanan insanlık utancı-
na değinen Karataş, şöyle devam etti:

“Bir çocuk yemek kuyruğuna giri-
yor. Gazeli bir çocuk, aç susuz günler-
dir tasını dolduramıyor ve evine geri 
dönüyor. Evine boş giderken diyor ki; 
‘ölüm daha merhametli dünya haya-
tından.’ Bunu söyleten dünya büyük 
bir belaya ve musibete hazır olsun. Bu 
karşılıksız kalmaz. Amerika'nın da İsra-
il'in de sonu yakındır. Bu zulmü dünya, 
Firavun zamanında bile görmedi. Fi-
ravun Musa'lar çıkacak, tahtını salla-
yacak saltanatını elinden alacak diyen 

kahinlerin sözlerinden hareketle erkek 
çocukları öldürdü. Daha sonra bir yıl 
dokunmadı, bir yıl öldürdü. Kızlara hiç 
dokunmadı ama bugün Gazze'de İsrail, 
erkek, kız, bebek, hasta ayırt etmeden 
hepsini öldürüyor ve elinden gelse ta-
mamını öldürecek. Firavunları da geçti 
zulümde ve bu Gayretullah’a doku-
nur. Bu cezasız kalmaz, zalimin cezası 
mutlaka gelir. Allah'ın yasası değişmez, 
zalime mutlaka dünyada cezası verilir 
ve hep beraber İsrail'in yok oluşunu 
göreceğiz.”

İLÇE KONFERANSLARI ŞUBAT 
AYINDA DA DEVAM EDECEK

Konya Büyükşehir Belediyesi’nin 
şehrin kültür hayatına katkı sağlamak 
için ülkenin tanınmış şair, yazar, aka-
demisyen ve araştırmacılarını ilçelerde 
Konyalılarla buluşturduğu İlçe Şehir 
Konferansları, Şubat ayında da devam 
edecek.İlçe Şehir Konferansları’nın ilki 
2 Şubat Cuma günü Kadınhanı İlçesin-
de Dursun Ali Erzincanlı konferansı ile 
başlayacak. n HABER MERKEZİ

Konya Sivil Toplum Kuruluşla-
rı (STK) Platformu ile Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği'nin 
organize ettiği, ulusal ve yerel yar-
dım kuruluşlarının birlikteliğiyle 
"Bir Günlük Kazancım Gazze'ye" 
kampanyasının başlangıcı için 
basın açıklaması gerçekleştirildi. 
Programa; Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları’nı temsilen Konya Ayakka-
bıcılar Odası Başkanı Muhammet 
Acar da katıldı. Açılış konuşmasını 
yapan Konya STK Platformu Baş-
kanı Adem Ceylan ise, Gazze’deki 
masum siviller için bir kampanya 
başlattıklarını duyurdu. 

İSRAİL KANA VE VAHŞETE 
DOYMUYOR!

Gazze’deki Müslümanların 
117 gündür işgalci ve katil İsrail’in 
saldırıları ile bombardıman altın-
da kaldıklarını anımsatan Adem 
Ceylan, Terörist İsrail’in, Gazze’de 
soykırım ve katliama devam et-
tiğinden yakındı. Ceylan, “İsrail 
kana ve vahşete doymuyor. Gaz-
ze Sağlık Bakanlığı’nın açıkladığı 
verilere göre şehitlerin sayısı 30 
bine, yaralı sayısı ise 70 bine yak-
laştı. 10 bin kişi hâlâ enkaz altın-
da. Maalesef yine savaştan en çok 
masum siviller, kadın ve çocuklar 
etkileniyor. Şehit edilen 30 bin ki-
şinin yaklaşık 14 binini çocuklar 

oluşturuyor. Şu an Gazze’nin yüz-
de 70’i yıkılmış, aylardır devam 
eden ağır bombardıman büyük 
bir yıkıma yol açmış durumda. Alt 
yapı tamamen tahrip edilmiş, in-
sanlar evsiz ve yurtsuz bırakılmış, 
evleri yıkılan insanlar topluca göçe 
zorlanmış. Bunun sonucu olarak 
orada yaşayan masum halk daha 

güvenli bölge diye Kuzey Gazze’ye 
yönlendiriliyor. Evlerinden, bark-
larından, yurtlarından edilmiş in-
sanlar çadırlarda, okullarda ve ca-
milerde yaşam mücadelesi veriyor. 
İnsanlıktan nasibi olmayan katil ve 
işgalci İsrail aynı zamanda içeriye 
insani yardım malzemelerinin, tıb-
bi malzeme ve cihazların, ambu-
lansların girişine de izin vermiyor. 
Gazze’de açlık, susuzluk ve salgın 
hastalık tehlikesi baş gösteriyor. 
Ekmek fırınları bombalanmış, un 
ve gıda bittiği için insanlar hayvan 
yemlerini öğüterek un haline geti-
rip ekmek yapıyor. Gazze yanıyor” 
diye konuştu. 

KAMPANYANIN ÖRNEK TEŞKİL
ETMESİNİ ARZU EDİYORUZ

STK’lar olarak Gazze bölgesi 
için ellerinden geldiği kadarıyla 
infak ve bağışlarla Müslümanla-

ra yardım etmek, onların acılarını 
paylaşmak ve yaralarını sarmak 
için günlerdir çaba gösterdiklerini 
belirten Ceylan, Gazze’deki ma-
sum ve mazlumlara, vicdan taşı-
yan onurlu insanlar adına STK’lar 
olarak yardım eli uzatmaya ça-
lıştıklarını ifade etti. Ceylan, “Bu 
vesile ile Konya Esnaf, tüccar ve 
sanatkârları, iş adamları olarak 
bir kez daha Gazze’nin yanında 
olduğumuzu göstermek için bir 
kampanya başlatıyoruz. 10 gün 
sürecek olan tanıtım, bilgilendir-
me ve bilinçlendirme kampanya-
sından sonra 8 Şubat Perşembe 
günü kampanyaya katılan tüm 
esnaflarımız, tüccarlarımız, sanat-
kârlarımız, iş adamlarımız proje 
ortağımız olan STK’lar vasıtasıyla 
o günkü kazançlarını Gazze’deki 
kardeşlerine gönderecekler. Bu 
kampanyamızın hayırlı, bereketli, 
Gazze’li kardeşlerimizin yaraları-
na derman ve onların kurtuluşuna 
vesile olmasını Rabbimizden niyaz 
ediyoruz. Şimdiden kampanyamı-
za katılan, destek veren herkese 
teşekkürlerimizi sunuyoruz. Bu 
kampanyanın tüm Türkiye’ye, 
dünyaya örnek teşkil etmesini ve 
bir çığ gibi büyüyerek yayılmasını 
arzu ediyoruz” ifadelerine yer ver-
di.  n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Türkiye Diyanet Vakfı Konya 
Şubesi ile Mehir Vakfı tarafından 
Konya’dan Hatay’a kardeşlik köp-
rüsünü güçlendirmek amacıyla ha-
zırlamam içerisinde un bulunan 1 
TIR dualarla Hatay’a uğurlandı. Me-
hir Vakfı Mağazalar Müdürü Fatma 
Nur Aşcı, Mehir Vakfı olarak sosyal 
sorumluluk projelerine  bir yenisi-
ni daha eklediklerini ifade ederek, 
“Hatay ve 15 ilçesinde yaşayan ihti-
yaç sahibi kardeşlerimize dağıtılmak 
üzere hazırlamış olduğumuz yardım 
aracımızı göndermek için toplanmış 
bulunuyoruz. Mehir Vakfı ve Mehir 
Aile Derneği olarak aile kurumuna 
hizmetimiz her geçen gün artarak 
devam etmektedir ve bundan son-
ra da hayırseverlerimizin ve sizlerin 
destekleriyle yine artarak devam 

edecektir. Hizmetlerimizi tüm Tür-
kiye genelinde ve yurt dışında de-
vam ettirmenin mutluluğunu yaşı-

yoruz. Bugün, Konya’dan Hatay’a 
kardeşlik köprüsünü güçlendirmek 
amacıyla hazırladığımız Hatay’da 

yaşayan ihtiyaç sahibi depremze-
de kardeşlerimize dağıtılmak üzere 
365.000,00 Türk Lirası değerinde 
5 kg’lık paketler halinde 5 bin 096 
adetten oluşan 25.480 kg un bu-
lunmaktadır. Bu projenin gerçek-
leşmesinde emeği geçen vakıf ve 
dernek yöneticilerimize, vakfımıza 
bu bağışı yapan Kocayiğit İnşaat ve 
Harfiyat Ltd. Şti. Yönetim Kurulu 
Başkanı Ferhat Gider bey’e, bizlere 
desteklerini esirgemeyen hayırse-
verlerimize, yardımların Hatay’da 
yaşayan ihtiyaç sahibi depremze-
de kardeşlerimize ulaştırılmasında 
yardımcı olan ülkemizin güzide ku-
ruluşu Türkiye Diyanet Vakfı Konya 
Şubesi’ne ve Konya İl Müftülüğü ’ne 
çok teşekkür ediyoruz.” İfadelerini 
kullandı. n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ
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Mehir Vakfı Hatay’a desteklerine devam ediyor

Gazze için başlatılan yardım kampanyası hakkın bilgi veren Konya STK Platformu Başkanı Adem 
Ceylan, Konya esnafının ve işadamlarının bir günlük kazancını Gazze’ye bağışlayacağını söyledi 

Konya, Gazze 
için kazanacak

‘İsrail zulmün bedelini ödeyecek’

26 Ocak Dünya Gümrük 
Günü münasebetiyle Konya 
Gümrük Müdürü Hasan Hüse-
yin Koçak, Şef Ceylan Toprak 
ile Gümrük Muhafaza Memu-
ru Erhan Tosun Vali Vahdettin 
Özkan’ı ziyaret etti.

Vali Özkan, Gümrük Müdü-
rü Koçak’tan Gümrük Müdür-
lüğü'nün İlimizdeki çalışma-
ları hakkında bilgiler alırken; 
“Tüm hizmetlerin odağında 
insan vardır. İnsanımızın ya-
şam kalitesini artırmak vardır. 
Kamu kurumlarının misyonu 
da budur. Varlık sebebi vatan-

daşa hizmet etmektir. Satın 
alma gücünün yükseltilmesi, 
üretimin, istihdamın ve ihra-
catın artırılmasıyla ilgili milli 
düzeydeki stratejik hedefle-
rin altının doldurması önem-
li. Bakanlıklarımızın stratejik 
hedeflerinde ticaretin yaygın-
laştırılması, etkinleştirilmesi 
ve uluslararası standartlara 
uygun bir şekilde geliştirilme-
si var. Dış Ticaretin yaygınlaş-
ması, risklerden arınması ve 
izlenebilir bir sistem içerisin-
de olması önem arz ediyor.” 
dedi.  n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

‘Dış ticaretin risklerden 
arınması oldukça önemli’

Bir ölüp, bin di-
rilenler,

Hz. Mevlâna 
mana alemine,

Göçtü, vuslata 
erdi, hasreti son 
buldu,

Lâkin, yeniden 
Mevlâna’lar olacak-
tı.

Hz. Mevlâna'nın 
postuna sırasıyla,

Has talebesi Hüsamettin 
Çelebi, 

Oğlu Sultan veled,
Torunu, Ulu Arif Çelebi ge-

lecekler,
Yerini boş bırakmayacaklar.

Burası post değil,
Dost makamıydı.
Mevlâna'nın canları, dost-

ları,
Mevleviliğin temel taşlarıy-

dı.

Hz. Mevlâna hani şöyle der 
ya;

“Yere hangi tohum ekildi de 
bitmedi?”

Toprağa atılan tohum ken-
disiydi,

Onun gibiler de yeniden,
Toprağa atılan tohum gibi 

ardından bitecekti.

Mevlâna’nın düşünce ve fi-
kirleri

Her gönülde yeşerdi, filiz-
lendi,

Ariflerin gönlünde,
Şairlerin şiirlerinde,
Dervişlerin zikrinde,

O k y a n u s l a r ı n 
ötesinde duyuldu 
çağrısı…

Ney’in nağme-
sinde,

Sema'nın ulviye-
tinde,

Aşıkların haya-
linde,

Hep Mevlâna ya-
şıyordu.

“Mevlâna hüsn-ü cemâl de-
nizi,

Kemâl içinde kemâl idi,
Peygamber değil ama kitabı 

var,
Ne şeyhlik tasladı, ne de 

pirlik davası.

İnsani duygulara sahip ve 
huzur doluydu,

İnsan ve yaratılan her şeye 
sevgisi çoktu,

Dili globaldı, sevgisinin sı-
nırları yoktu

Yaratılanı hoş görürdü, ya-
ratandan ötürü..

İmanlı, mana aleminde yol 
gösterici, kutup yıldızıydı,

Mürşitlik etmişti, her gönü-
le ulaşmıştı,

Müslim, gayri müslim, ya-
ratılan her şeye gel diyor,

Hakka ve birliğine davet edi-
yordu;

“Görmedik bir er ki, ölüp 
gitmedi.

Ol Celâleddin cihandan git-
medi,

Ol Celâleddin cihandan git-
medi.”
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Konya Sanayi Odası (KSO), 
2024 yılının ilk meclis toplantısını 
gerçekleştirdi. Toplantıda konuşan 
Konya Sanayi Odası Başkanı Mus-
tafa Büyükeğen, Konya’nın daha 
güçlü ve daha rekabetçi bir sanayi 
şehri olma hedefine odaklanarak 
ekonomideki tüm zorlu şartlara 
rağmen üretim ve ihracattaki ba-
şarı yolculuğunu sürdürdüğünü 
söyledi. 

Konya Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Memiş Kütükcü’nün baş-
kanlığında gerçekleştirilen Ocak 
ayı meclis toplantısında konuşan 
Konya Sanayi Odası Başkanı Mus-
tafa Büyükeğen, meclis üyelerine 
KSO’nun projeleri, 2024 yılında 
yapacağı faaliyetler, yurt içi ve yurt 
dışı fuar organizasyonları, ikili iş 
görüşmeleri ve sektörlere yönelik 
çalışmaları ile ilgili bilgiler verdi. 

Konuşmasına 2023 yılı ekono-
misini değerlendirerek başlayan 
Büyükeğen, tüm zor şartlara rağ-
men Konyalı sanayicilerin yatırım, 
üretim, istihdam ve ihracata de-

vam ettiğini vurguladı. Konya’nın 
geçtiğimiz yıl 195 ülkeye 3 milyar 
306 milyon dolar ihracat yaptığı-
nı hatırlatan Başkan Büyükeğen, 
“İhracatçı firma sayımız, 2023 
sonu itibariyle 3 bin 481’e ulaştı. 
İhracatımızın sektörlere dağılımı-
na baktığımızda toplam ihracatı-
mızın yüzde 25,3’ünü makine ve 
aksamları sektörümüzün, yüzde 
24,4’ünü otomotiv endüstrimizin, 
yüzde 12.5’ini de hububat, bak-
liyat ve yağlı tohumlar sektörü-
müzün yaptığını görüyoruz. Kon-

ya’mız 4 bin 86 kapasite raporu 
ile, en fazla kapasite raporu düzen-
lenen 5. şehir oldu” dedi. 

KSO’DAN YURT DIŞI ATAĞI
Büyükeğen, Konya Sana-

yi Odası olarak Konya’nın daha 
güçlü bir sanayi şehri haline gel-
mesi için yürüttükleri çalışmala-
ra aralıksız devam edeceklerini 
anlattı. Büyükeğen, 2024 yılında 
Almanya, İtalya, Birleşik Arap 
Emirlikleri gibi ülkelerdeki fuarla-
ra sanayicilerle birlikte iş gezileri 
düzenleyeceklerini, ayrıca Rusya, 
Özbekistan, Almanya, Kenya gibi 
ülkelere de yurt dışı iş forumu ve 
ikili iş görüşmeleri organize ede-
ceklerini ifade etti. Dış ticaret, 
teknik ve finansal konularda dü-
zenlenen eğitimlerin, sanayicilere 
verilen danışmanlık ve mentörlük 
desteklerinin de devam edeceği-
ni bildiren Büyükeğen, savunma 
sanayi sektöründe yürütülen te-
darikçi geliştirme programlarının 
ve ana sanayi görüşmelerinin de 
sürdürüleceğini kaydetti. 

OTOMOTİVDEKİ BÜYÜK DÖNÜŞÜM 
KSO’NUN GÜNDEMİNDE 

Büyükeğen konuşmasında, 
Konya Sanayi Odası tarafından 
düzenlenen OSEG (Uluslararası 
Otomotiv Sektörünün Geleceği) 
Konferansı’nın bu yıl yedincisi-
ni gerçekleştirecekleri bilgisini 
paylaşarak, sektördeki ulusal ve 
uluslararası otoritelerin Konya’da-
ki OSEG konferansında buluşa-
caklarını ifade etti. Büyükeğen, 
“Otomotiv sektörü, çok ciddi bir 
değişim ve gelişimle karşı karşı-
ya. Artık içten yanmalı motorların 
yanı sıra, hibrit ve elektrikli araç-
lar, otonom araçlar ülkemizde ve 
tüm dünyada hızla yaygınlaşıyor. 
Bu değişim, Konya sanayimizin 
öncü sektörlerinden otomotiv sek-
törümüz için son derece önemli” 
şeklinde konuştu. 

Büyükeğen, konuşmasının de-
vamında Odanın aylık faaliyetleri 
hakkında da bilgiler vererek, mec-
lis üyelerinin sorularını cevapladı.
n HABER MERKEZİ

Hani bir imam vardır; namazla-
rımızı, tuttuğu yol ve yönteme göre 
kıldığımız, evlilik aktimizi, cenâze işle-
rimizi görüşüne göre yaptığımız, İlmi, 
fazileti, cesareti ile âzam, İlim ile ha-
yatının bâğını sıkı bağlamış bir imam. 

Haksızlıklara, zulümlere, yalanlara 
sessiz kalmayan bir imam. Huysuzlu-
ğundan değil, Rabbinin makamından 
korkusundan, makam tekliflerini red-
detmiş sultanlarla bir türlü anlaşama-
mış, ilimle olduğu kadar, ilmin izzetini 
muhafaza ve zalimlere azcik meylet-
me korkusundan ötürü, baskı, hicret, 
hapis, işkence dolu bir hayatla anılan 
bir imam, İmam-ı Âzam Ebû Hanife. 

Allah'ın sınırlarını çiğnemekten en 
çok korkan peygamber vârisi alimler, 
sadece fetva mı verirler, siyretleriyle 
yol göstermezler mi aynı zamanda? 

İsmet Özel'in deyimiyle Özgürlük: 
öz+gürlük; özün gürlüğüyse, en çok 
da ilim ehline yakışmaz mı gür öz? 

 Emevîler döneminde Irak vali-

si’nin teklif ettiği beytülmâl eminliği 
görevini reddetmesi üzerine işkence-
ye mâruz kalınca, “Bana Vâsıt Mes-
cidi’nin kapılarını saymayı teklif etse 
onu da yapmam" diyendir İmam-ı 
Âzam.

Ebu Hanife'nin yönetimle arası 
Abbâsî Halifesi Mansûr döneminde 
en iyidir. Mansûr’un Musul halkı ile 
yaptığı anlaşmaya göre, Musul halkı, 
halifeye isyan ettikleri takdirde kanları 
ve mallarının helâl sayılmasını kabul 
ederler. Mansûr, isyan eden Musul 
halkını anlaşma gereği cezalandırmak 
ister. Bu konuda çevresindeki âlim-
lerin görüşüne başvurur. Bir kısmı 
halifeye, “Eğer onları affedersen af 
ehlinden olursun, eğer cezalandırır-
san onlar bunu hak etmişlerdir” ce-
vabını verirler. Ebû Hanîfe ise: “Onlar 
mâlik olmadıkları bir şeyi sana şart 
koşmuşlar, sen de yetkin olmayan 
bir şeyi kabul etmişsin. Zira müslü-
manın kanı ancak üç şeyden biriyle 

helâl olur. Sen onlara 
karşı kılıç kullanırsan bu 
üç şeyin dışında helâl 
olmayan bir şeyi yapmış 
olursun. Riayet edilmesi 
gereken şartlar Allah’ın 
koştuğu şartlardır” der. 
Yani senin haksız ve 
keyfî işlerine onay ver-
mediler diye isyan et-
miş olmazlar. Ama sen 
Allah'ın çizdiği sınırlar 
içinde iş yapmalısın.

"O (yönetenler)’den birçoğunun 
günah, düşmanlık ve haram yemede 
yarıştıklarını görürsün. Yaptıkları ne 
kadar kötüdür. Ya onların (yöneti-
lenlerin) zahit ve abidleri ve fıkheden 
alimleri neden yalan söylemekten ve 
haram yemekten onları men etmez-
ler? Onların yaptıkları (nehyetmeme-

leri) ne kötü bir iştir." 
(Mâide 62-63) 

Modernleşme ve 
muasır medeniyete ayak 
uydurma adı altında 
günahta yarışmak, kü-
resel düzende hak ettiği 
yeri! alma uğruna kendi 
insanlarına düşmanca 
sözleşmelere imza at-
mada yarışmak, miras 
malıymış gibi memleke-

tin zenginliklerini yemede ve satmada 
yarışmak ne kötü, ne çirkin. Ve bu 
cürümler işlenirken Harun Reşid'i du-
rup düşündüren mahalle delisi Behlül 
Dânâ'lara ne çok muhtacız. Delimidir, 
velimidir bilinmez, abidleri ve zahitleri 
yok mudur artık islam ümmetinin? 
Akıllı uslulardan ne çok usandık zirâ.

 Zıttı zan ve heva olan ilim, nasıl 

olmuş da ehlini bu günkü batıl siste-
mi hakk zannetme yanılgısına, 

destek vermeyene vebal atma 
kolaycılığına, haz alarak savunuculu-
ğuna düşürmüştür. Resmî dinin âlimi 
ve dindarı olmanın konfor alanından 
çıkıp ahvalin fıkhını okuyacak cesâreti 
gösteren alimler çıkmayacak mı sahi-
den! 

Beyt-ül Makdis'i savunan, özgür-
lüğü için mucadele eden, bu uğurda 
nöbet yerlerini terketmeyen murâbıt 
kardeşlerine yardım etmenin fıkhı 
ve hükmü nedir? Namazı anladık da 
Cihat hangi durumlarda farzdır, han-
gi durumlarda değildir. Orucu bozan 
şeyleri anladık da kardeşlerinin kapalı 
kapılar ardında kesilip biçilmesine, 
açlıktan, soğuktan ölmesine seyirci 
kalmayı haklı çıkaracak deliller ne-
lerdir? Komşusu açken tok yatanın 
iman etmiş sayılamayacağı gibi, ima-
na zarar verir mi bunlar? 

Mekke'nin fethinden, İngiliz işga-

line kadar İslam'ın kalbi olan Kabe'yi 
haccetmek, İngilizlerin iş başına ge-
tirdiği ailenin izniyle ifâ edilmiş olur 
mu?  1950 ye kadar Türklere yasak 
olan, plandemide kesintiye uğrayan 
hacc yollarında kimler söz sahibidir, 
İslamin beşde biri  kimlerin iznine 
tabidir? Kabe'yi  haccetmenin fıkhı ve 
hükmü, bu şartlarda nedir? İlâhiyat 
diplomasına sahip olmak yetmiyor 
inanin bu soruların cevaplarını ver-
meye.  Benimki cahil cesareti. (Bir de 
fıkıhlı yaşamak kaç kişinin umurun-
dadır! Ve para eder mi!)

Et kokmasın diye tuzlanırmış 
hani. İlim ehli, tuzudur toplumun, 
yöneticisinden ahâlisine. Ya tuz ko-
karsa! Peygamber varisleri, İmam-ı 
Âzam yolunun takipçileri olan islâm 
ümmetinin fâkihlerinin cesareti, üfle-
se közün üstündeki külleri, bir teselli 
verse, dese ki :"tuz kokmadı", ölsem 
de gam yemem.

Selam ile...

TUZ KOKMASIN!

haber@konyayenigun.com
AYŞE KÜÇÜKŞAKALAK AS
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ASKON Konya Şube Yöne-
timi, Antalya’da gerçekleştiri-
len 3 günlük çalıştay ile 2023 
yılını değerlendirdi ve 2024 
yılı planlamasını yaptı

 Anadolu Aslanları İşadam-
ları Derneği (ASKON) Kon-
ya Şube Yönetimi, 2024 Yılı 
Planlama Çalıştayı’nı Antalya 
Belek’te gerçekleştirdi.

Yönetim kurulu üyelerinin 
tam katılım sağladığı çalıştay-
da, komisyonlar 2024 yılındaki 
faaliyetlerini belirledi.

Çalıştayda katılımcılara hi-
tap eden ASKON Konya Şube 
Başkanı Atilla Sinacı, büyük 
projeleri Konya’ya kazandıra-
cakları bir döneme girdiklerini 
ifade etti.

Başkan Sinacı, “Küresel 
iklim krizi, arz ve taleplerde-
ki büyük değişkenler, tedarik 
zincirlerinde yaşanılan aksa-
malar, enerji tarafında yüksek 
girdiler vb. yaşanılan olum-
suzluklar günümüz ekonomi-
sinin çok ciddi sıkıntıları. Bu 
ortamda sanayi ve ihracat ta-
rafında büyümeyi yakalamak 
çok önemli ve biz bu alanda 
olumlu yönde seyrimizi devam 
ettiriyoruz. Şartlar ne olursa 
olsun, yatırım, üretim ve ih-
racata dayalı model en sağlıklı 
ve en sağlam ekonomi modeli-
dir” diye konuştu.

ÜRETİM DESTEKLENMELİ
İhracatın önemine vurgu 

yapan Başkan Sinacı, “Yatı-
rımcı, üretici ve ihracatçı her 
daim desteklenmelidir.  Yarın-
ların inşası bu üç temel öge-
den geçmektedir. Hiç kimse 
küresel anlamda yaşanılan 
bunca olumsuzluklar içinde 
dört dörtlük bahar havasında 
bir tabloya erişemez. Dün-
ya genelinde yaşanılan ciddi 
sıkıntılardan bahsediyoruz. 

Bu nedenle bazı sektörler 
büyürken, bazı sektörler de 
dönemsel olarak küçülmeye 
gidecektir. Önemli olan mağ-
duriyetleri asgariye indirerek, 
güçlü yanlarımızı geliştirerek 
bu zor süreçten bizi güçlü çı-
kartacak adımları atmamız-
dır. Büyüyen ve müreffeh bir 
Türkiye görmek istiyorsak ev 
ödevlerimiz bellidir. Bunlar 
da; daha çok yatırım, daha çok 
üretim ve daha çok ihracattır” 
dedi.

KONYA’YA TEKNOLOJİ YATIRIMI 
KAZANDIRIYORUZ

ASKON öncülüğünde kuru-
lan konsorsiyum ile üretilecek 
bataryalar hakkında da bilgiler 
veren Sinacı, “Model bir yatı-
rım olacak Batarya Tesisi. Sa-
dece Konya değil, ülkemiz için 
de büyük önem arz edecek. Şu 
an AR-GE süreçlerimiz devam 
ediyor. İnnopark’ta çalışma-
larımız sürüyor. Ürünlerimiz 
yakında piyasada olacak. Yine 
bir önemli etkinliğimiz de Ça-
talhöyük Milli Tarım Zirvesi. 
Bu yıl önemli katılımcılar ve 
dolu bir içerik ile program ile 
ikincisini gerçekleştireceğiz. 
Çok kapsamlı ve bir çok kuru-
mun değerli iş birliği ile zirve 
programımızı 2024 yılında ya-
pacağız.  İnşallah yeni dönemi 
hem projeler, hem etkinlikler-
le dolu dolu geçireceğiz. Şeh-
rimizin üretim ve ihracatının 
artmasında öncü kuruluş ola-
cağız. Ben çalıştayımızın ha-
yırlı olmasını, bereketli bir yıl 
geçirmemizi temenni ediyor, 
herkese teşekkür ediyorum” 
dedi.

Çalıştay komisyon baş-
kanlarının proje sunumları 
ve yeni dönem planlamasının 
onaylanmasının ardından sona 
erdi.  n HABER MERKEZİ

ASKON Konya, 2024
 planlamasını yaptı 

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Yoksulluk ve Yaşam Koşulları 
İstatistikleri, 2023 verilerini yayım-
ladı. Buna göre; göreli yoksulluk ora-
nı yüzde 13,9 oldu. 

 TÜİK’ten yapılan açıklamaya 
göre, Yoksulluk ve Yaşam Koşulları 
İstatistiklerinin hesaplandığı Ge-
lir ve Yaşam Koşulları Araştırması 
2023 yılı sonuçlarına ilişkin gelir bil-
gileri, bir önceki yıl referans alınarak 
hesaplanıyor. Gelir ve yoksulluk he-
saplamalarında; hanehalkı gelirleri, 
büyüklüğü ve kompozisyonu dikka-
te alınarak eşdeğer hanehalkı kulla-
nılabilir fert gelirine dönüştürülüyor.

TÜİK’e göre, toplumun genel 
düzeyine göre belirli bir sınırın al-
tında gelire sahip olan bireyler gö-
reli anlamda yoksul sayılıyor. Bu 
bilgiler dikkate alındığında, eşdeğer 
hanehalkı kullanılabilir fert medyan 
gelirinin yüzde 50'si dikkate alına-
rak belirlenen yoksulluk sınırına 
göre, yoksulluk oranı 2023 yılında 
0,5 puan azalarak yüzde 13,9 oldu. 
Medyan gelirin yüzde 60'ı dikkate 
alınarak belirlenen yoksulluk sınırı-
na göre hesaplanan yoksulluk oranı 
ise son yılda 0,1 puan artarak yüz-
de 21,7 olarak gerçekleşti. Eşdeğer 
hanehalkı kullanılabilir fert medyan 
gelirinin yüzde 40'ı dikkate alınarak 
belirlenen yoksulluk sınırına göre, 
yoksulluk oranı bir önceki yıla göre 
0,2 puanlık azalış ile yüzde 7,4 ola-
rak gerçekleşti. Medyan gelirin yüz-
de 70'i dikkate alınarak belirlenen 
yoksulluk sınırına göre hesaplanan 
yoksulluk oranı ise bir önceki yıla 
göre 0,4 puanlık artış ile yüzde 29,7 
oldu.

EN DÜŞÜK YOKSULLUK ORANI 
ÇEKİRDEK AİLE

 BULUNMAYAN BİRDEN FAZLA
 KİŞİDEN OLUŞANLAR HANELERDE

Hanehalkı tipine göre eşdeğer 
hanehalkı kullanılabilir fert medyan 

gelirinin yüzde 50'si dikkate alına-
rak hesaplanan yoksulluk oranlarına 
bakıldığında; çekirdek aile bulun-
mayan birden fazla kişiden oluşan 
hanehalklarında yoksulluk oranı bir 
önceki yıla göre 3,7 puan azalarak 
yüzde 8,0, tek kişilik hanehalkların-
da ise 2,0 puan artarak yüzde 9,5 
olmuştur. En az bir çekirdek aile ve 
diğer kişilerden oluşan hanehalkla-
rının yoksulluk oranı 2,1 puan azala-
rak yüzde 17,5, tek çekirdek aileden 
oluşan hanehalklarının yoksulluk 
oranı ise 0,3 puan azalarak yüzde 
13,6 oldu. Eşdeğer hanehalkı kulla-
nılabilir fert medyan gelirinin yüzde 
50'si dikkate alınarak hesaplanan 
yoksulluk oranına göre; okur-yazar 
olmayan fertlerin yüzde 27,8'i, bir 
okul bitirmeyenlerin yüzde 24,7'si, 
lise altı eğitimlilerin yüzde 14,0'ı, lise 
ve dengi okul mezunlarının ise yüz-
de 7,7'si yoksul olarak hesaplandı. 
Yükseköğretim mezunları ise yüzde 

3,2 ile en düşük yoksulluk oranına 
sahip grup oldu.

MADDİ VE SOSYAL YOKSUNLUK 
ORANI YÜZDE 14,4 OLDU

Maddi ve sosyal yoksunluk oranı 
hesabında hane düzeyinde sorgula-
nan değişkenler; otomobil sahipliği, 
ekonomik olarak beklenmedik har-
camaları yapabilme, evden uzakta 
bir haftalık tatil masrafını karşıla-
yabilme, kira, konut kredisi ve faizli 
borçları ödeyebilme, iki günde bir et, 
tavuk, balık içeren yemek yiyebilme, 
evin ısınma ihtiyacını karşılayabilme 
ve mobilyaları eskidiğinde değiştire-
bilme durumudur.

Bu oran için fert düzeyinde 
toplanan değişkenler ise; eskimiş 
giysileri yerine yenisini alabilme, 
düzgün iki çift ayakkabıya sahip ola-
bilme, ayda en az bir kez tanıdıkları 
ile toplanabilme, ücretli boş zaman 
faaliyetlerine katılabilme, kendini iyi 
hissetmek için bir miktar para har-

cayabilme ve kişisel amaçlı kullanım 
için internet sahipliği olarak belir-
lenmiştir. Yukarıda belirtilen on üç 
maddenin en az yedisini karşılaya-
mayanların oranı olarak tanımlanan 
maddi ve sosyal yoksunluk oranı; 
2022 yılında %16,6 iken 2023 yılı 
anket sonuçlarında 2,2 puan azala-
rak yüzde 14,4 olarak tahmin edildi.

Dört yıllık panel veri kullanılarak 
hesaplanan sürekli yoksulluk oranı, 
eşdeğer hanehalkı kullanılabilir fert 
medyan gelirinin %60'ına göre son 
yılda ve aynı zamanda önceki üç 
yıldan en az ikisinde de yoksul olan 
fertleri kapsamaktadır. Buna göre, 
2023 yılı anket sonuçlarına göre sü-
rekli yoksulluk oranı bir önceki yıla 
göre 1,7 puan azalarak yüzde 12,3 
oldu.

TAKSİT ÖDEMELERİ VEYA 
BORÇLARI OLANLARIN ORANI 

YÜZDE 58,0 OLDU
Geçen yıla göre konut alımı ve 

konut masrafları dışında borç veya 
taksit ödemesi olanların oranı 1,4 
puan azalarak yüzde 58,0 oldu. Nü-
fusun yüzde 5,7'sine bu ödemeler 
yük getirmezken yüzde 14,9'una 
çok yük getirdi. Konut masraflarının 
çok yük getirdiği hanelerin oranı 0,3 
puan artarak yüzde 17,5 olurken, 
bu masrafların biraz yük getirdiği 
hanelerin oranı 8,8 puan artarak 
yüzde 66,5 oldu. Konut masrafların 
yük getirmediğini belirten hanelerin 
oranı geçen yıla göre 9,2 puan azalış 
ile yüzde 15,9 hesaplandı. Hanelerin 
yüzde 58,8'i evden uzakta bir hafta-
lık tatil masraflarını, yüzde 39,2'si iki 
günde bir et, tavuk ya da balık içeren 
yemek masrafını, yüzde 31,8'i bek-
lenmedik harcamaları, yüzde 19,5'i 
evin ısınma ihtiyacını, yüzde 64,2'si 
eskimiş mobilyaların yenilenmesini 
ekonomik olarak karşılayamadığını 
beyan etti.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

TÜİK Yoksulluk ve Yaşam Koşulları istatistiklerine göre, göreli yoksulluk oranı yüzde 13,9 olur-
ken, Türkiye’de taksit ödemeleri veya borçları olanların oranı 1,4 puan azalarak yüzde 58,0 oldu

Türkiye nüfusunun 
yüzde 58’i borçlu!

Konya sanayisi gücüne güç katıyor 

Mustafa Büyükeğen
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Küçük yaşlardan beri resme ilgisi olan Resim 
Sanatçısı Melis Elmas, bu ilgisini iler ki yıllarda 
sanata dönüştürdü. Resim çizmenin hayatında 
önemli bir yeri olduğuna dikkat çeken Elmas, 
resimde kendini bulduğunu anlattı. Bodrum’da 
ise resim sevgisinin duvarlara yansımaya 
başladığını aktaran Elmas, “Bodrum’un sokak-
larını renklendiriyorum. Bir yandan da tasarımı 
bırakmadım aksesuar tasarlıyorum” diyor. 

Öncelikle sizi tanıyabilir miyiz? Biraz hayat 
hikâyenizden bahsedebilir misiniz?
Güzel sanatlarda moda ve tekstil tasarımı 
okudum, ardından da açık öğretimden işletmeye 
gittim. Kariyerime sanatçı olarak mı beyaz yakalı 
olarak mı devam edeceğime karar veremediğim 
bir süreçti, moda tasarımcısı olmak çocukluk 
hayalimdi, dedem Coco Chanel’in atölye şefiydi 
sonrasında da taksimde kendi moda evini açtı, o 
atölyede büyüdüm diyebilirim. Kumaşlar, renkli 
taşlar bir çocuk olarak beni büyülüyordu. Fakat 
kendim tekstil camiasına girince sevemedim 
bir türlü, o yüzden de mali müşavir olmayı 
hedefleyip bir de işletme okudum. Bir yandan da 
müşavir defterlerini tutuyordum.

Sanat kariyeriniz nasıl başladı? Sanatla 
ilgilenmeye nasıl başladınız ve hangi faktörler 
sizi resim yapmaya yönlendirdi?
Resim benim hayatımda kalem tutmayı başar-
dığım andan itibaren hep vardı, teyzem ünlü bir 
minyatür ressam. Çocukluğumdan beri resim 
çizmek benim için yemek yemek kadar doğal 
gündelik bir şey oldu, ilkokul 1. sınıfı Paris’te 
okudum ilk kişisel sergim o zaman okulda açıl-
mıştı diyebilirim. İlk defa 1. sınıf öğrenciye sergi 
açmıştı okulum. Yaşım ilerledikçe de çeşitli ser-
gilere katıldım ama uzun süre resmi bir meslek 
olarak düşünmedim, özel sektörlerde çalışmanın 
ruhumu daralttığını anladığımda o zaman bu 
işi profesyonel olarak yapmaya karar verdim. 
Duvar resimleri hikayem ise Bodrum’a gelin-
ce başladı. Şimdi Bodrum’un 
sokaklarını renklendiriyorum. 
Bir yandan da tasarımı bırak-
madım aksesuar tasarlıyorum. 
Şimdi de yeni bir ufuk olabilmesi 
açısından aksesuar tasarımlarımı 
ve resim tekniklerimi Youtube 
kanalımda video çekerek açıkla-
maya başladım.

Yaratıcı süreciniz hakkında 
bize biraz bilgi verir misiniz? 
Bir resmi oluştururken hangi 
adımları takip edersiniz ve 
ilhamınız nereden gelir?
Yaratıcı süreç aslında çok geniş 
bir kavram ne zaman ilham 
geleceği hiç belli olmuyor, 
gecenin bir yarısı da kalkıp çizim 
yapabiliyorum. Bu yüzden bol 
eskiz çalışmak çok önemli. Daha 
sonra o eskizler bir fikre, o fikir-

ler de bir resme dönüşüyor. Bu süreçte doğru 
eleştirilere de açık olmak lazım.

Kendinizi hangi sanatsal tarz veya akıma 
ait hissediyorsunuz? Bu tercihinizde ne gibi 
etmenler rol oynadı?
Özellikle portre çalışmayı çok seviyorum, port-
rede biraz daha realist bir tarzım var diyebilirim, 
kendimi özellikle bir akıma ait hissedip daralt-
mayı çerçevemi sevmiyorum, özgür olmayı 
tercih ediyorum. Özgür olduğu zaman evrilmeye 
de açık oluyor yaptığım işler.

Sanatınızda hangi konulara odaklanıyorsunuz 
ve neden bu konuları seçiyorsunuz? İçerik 
veya tema seçimlerinizdeki düşünsel süreç 
hakkında konuşabilir misiniz?
Feminist değilim ama özellikle kadınların 2. 
sınıf görüşmelerine karşı büyük bir tepkim var 
o yüzden kadın portresi kadın figürleri benim 
odak noktam diyebiliriz. Ama duvar resimleri de 

yaptığım için müşterimin isteklerine özel tasarım 
da yapıyorum. Müşterimden anahtar kelimeleri 
aldıktan sonra o doğrultuda gözümde şekiller 
evrilmeye başlıyor.

Kullandığınız malzemeler ve tekniğiniz hak-
kında bize bilgi verebilir misiniz? Neden bu 
belirli malzemeleri ve tekniği tercih ediyorsu-
nuz?
 Malzeme konusunda mümkün olduğunca çok 
yönlü olmaya çalışıyorum, en keyif aldığım tek-
nik yağlı boya olsa da, gördüğüm her malzemeyi 
çok merak ediyorum hepsini mutlaka denemeye, 
bilmediğim teknikleri de öğrenmeye gayret 
ediyorum.
Çalışmalarınızda hangi duygusal veya anlam-
sal mesajları iletmeyi amaçlıyorsunuz? 
Kadınların başkaldırısı.
,
İzleyicilerinizin çalışmalarınızı nasıl algılama-
sını umuyorsunuz?
Başarı olarak mı addedilir bilmiyorum ama müş-
terilerimin memnuniyetleri iletmeleri beni çok 
mutlu ediyor, istisnasız benimle iletişim kuran 
her sanatseverle memnun ayrıldık. Bunun iki 
sebebi olduğunu düşünüyorum hem yaptığım 
işin kalitesi hem de iletişim.

Kariyerinizde en çok hangi başarıya veya 
deneyime sahip olduğunuzdan bahsedebilir 
misiniz? Bu başarıya ulaşmanızı sağlayan 
faktörler nelerdi?
Biz sanatçılar hayal kurmayı severiz zaten her 
adımımızın arkasında mutlaka bir hayal yatar. 
Ama bu hayalleri küçük görüp başaramazsın 
diyen insanlar da çok olur. Bazen bu durum beni 
de motive eder bazen de bu durumdan daha 
körüklenip daha güçlü adımlar atarım. Başarsam 
da başaramasam da adım atarak çıkıyorum 
zorluklardan.

Yaratıcı sürecinizde ilhamınızı canlı tutmak 
için neler yapıyorsunuz? Sanatçı 
bloğuyla nasıl başa çıkıyorsu-
nuz?
Bilmiyorum bazen bir daha hiç il-
ham gelmeyecekmiş gibi hissedi-
yorum bazen de beynimin içinden 
binlerce yeni fikir geçiyor. Canlı 
tutmak için durmamak lazım.

Genç sanatçılara veya resim 
yapmayı sevenlere ne gibi tav-
siyelerde bulunursunuz? Onlara 
nasıl ilham verebilir veya sa-
natsal yolculuklarında yardımcı 
olabiliriz?
Adım atmaktan, başarısız ol-
maktan korkmamalarını tavsiye 
ederim, başladığın zaman eğer 
yeteneğin varsa mutlaka devamı 
gelecektir. Zaman zaman tıkan-
malar olabilir ama durmazsan 
onları da aşarsın.

Sokakları renklendiriyor 
Küçük yaşlardan beri resme ilgisi olan ve resmin hayatında önemli bir yeri olduğunu vurgulayan Resim Sanatçısı Melis Elmas; “Çocuklu-
ğumdan beri resim çizmek benim için yemek yemek kadar doğal gündelik bir şey oldu” diyerek bu sevgisinin sanata dönüştüğünü anlattı 



DOĞUM SONU DÖNEMDE 
ANNELERE DESTEK VE ANLAYIŞ 

ÇOK ÖNEMLİ”
Doğum sonu dönemde 

ebeveynliğe geçiş, yeni rol ve 
sorumluluklarla birlikte hor-
monal, fizyolojik değişimler gö-
rülüyor.  Bu süreçte, anne-be-
bek açısından destek ve anlayış 
büyük önem taşıyor. Konya Ti-
caret Odası (KTO) Karatay Üni-
versitesi Sağlık Bilimleri Fakül-
tesi Ebelik Bölüm Başkanı Dr. 
Öğr. Üyesi Hediye Karakoç, do-
ğum öncesi ve sonrası süreçler-
le ilgili altın değerinde bilgiler 
paylaştı.

“HER ANNE, MÜKEMMELDİR” 
Gebelik, doğum ve doğum 

sonu süreçlerinin bir bütün ol-
duğunu belirten KTO Karatay 
Üniversitesi Sağlık Bilimleri 
Fakültesi Ebelik Bölüm Başkanı 
Dr. Öğr. Üyesi Hediye Karakoç; 
“Gebelik ve doğum süreci yö-
netilebiliyor ancak doğum sonu 
döneme gelince izlem ve ev zi-
yaretleri ile ilgili sorunlar ne-
deniyle zorlanılıyor. Mesleğimiz 
ne olursa olsun, yaşımız kaç 
olursa olsun geçmiş tecrübele-
rimiz bizlere tecrübe katmak-
tadır fakat anne olmak, yeni bir 
bebeğin sorumluluğunu almak 
önemli bir geçiş deneyimidir. Bu 
aşamada annenin; “Acaba yapa-
bilecek miyim, acaba iyi gidiyor 
muyum, ben başarılı bir anne 
miyim” gibi düşünceler, aklına 
takılmaktadır. Çünkü her anne, 
mükemmel olmak istemektedir 
ve bu duyguları yaşarken eşle-
rin desteği çok önemlidir. Ye-
terli desteği göremeyen annede 
hüzün ve depresyon yaşanabil-
mektedir” dedi.

“DOĞUM SONU ZİYARETTE 
ANNEYİ SORGULAMA

 VE MOTİVE ET”
Çevredekilerin anneyi an-

ladığını düşündüğünü ama ye-
teri kadar anlamadığını söyle-

yen Karakoç; “Doğum sonunda 
anneleri ‘sen mükemmel bir 
annesin, bebeğine iyi bakıyor-
sun’ gibi cümlelerle motive 
etmeliyiz. ‘Sütün var mı, gece-
leri uyuyor mu, kaç kilo doğdu, 
normal mi yoksa sezaryen mi?’ 
gibi sorularla anneleri üzme-
meliyiz. Bu süreçte bebeğin en 
çok ihtiyaç duyduğu şey, anne 
sütü ve kokusudur. Annenin 
ihtiyacı olan şey ise dinlenmek 
ve motive edilmektir. Bebek ve 

annenin birlikte vakit geçirme-
sine olanak sağlanmalı, günlük 
işlerde anneye destek olunma-
lıdır” şeklinde konuştu.

“GEBELİK DÖNEMİNDE
 EĞİTİM VE DANIŞMANLIK 

ALMAK ÖNEMLİ”
Gebelik döneminde, eğitim 

almanın çok önemli olduğu-
nun altını çizen Karakoç; “Do-
ğum sonrasında bebeğin nasıl 
emzirileceği, bakımının nasıl 
yapılacağı, ebeveynleri ne gibi 

sorunların beklediği gibi konu-
lar gebe eğitimlerinde, doğuma 
hazırlık sınıflarında verilmekte-
dir. Lohusalıkta emzirme soru-
nunu yaşamamak için doğum 
öncesi eğitimleri almış olmak 
gerekmektedir. ‘Emzirmeyi bi-
liyorum’ demekten ziyade doğ-
ru teknikleri öğrenerek yola 
çıkılması önemlidir. Ayrıca eş 
ile birlikte bu eğitimlere katı-
lım sağlanması da çok büyük 
önem taşımaktadır. Kadının en 
önemli destekçisi eşidir. Eş sü-
reci bilmediğinde eşine doğru 
şekilde destek olamamaktadır” 
ifadelerine yer verdi. 
“GEBELİK ÖNCESİ BAKIM, GEBE 
KALMADAN ÖNCEKİ YÜZ GÜNÜ 

KAPSAR”
Sağlıklı bir gebelik süreci-

nin, öncesinde yapılacak hazır-
lıklara bağlı olduğuna değinen 
Karakoç; “Gebeliğin ilk 3 ayı 
bebeğin organlarının oluştu-
ğu evredir. Bu süre içerisinde 
annenin enfeksiyonlardan, be-
beğin gelişimini olumsuz etki-
leyen ilaçlardan ve zararlı alış-
kanlıklardan korunması daha 
da önem taşımaktadır. Anne 
gebeliğe sağlıklı bir şekilde ha-
zırlanmaz, 7. ve 8. haftada gebe 
olduğunu anlarsa, organların 
oluşma sürecini bilmeden bu 
dönemi geçirmektedir. Gebelik 
öncesi bakım, gebe kalmadan 
önceki yüz günü kapsamaktadır. 
Bu süreç içerisinde anne, sağ-
lıklı bir gebelik süreci için vü-
cudunu hem fizyolojik hem de 
psikolojik açıdan hazırlamalıdır. 
Örneğin folik asit kullanımı çok 
önemlidir ve omurilik efektinin 
oluşmasını önleyen çok önemli 
bir destektir. Bu süreçte ultra-
son muayenesi yapılmalı, kan 
değerleri araştırılmalıdır. Bu 
döneme önceden hazırlık yapı-
lır ise sağlıklı bir gebelik süreci 
yaşanır” dedi.
n HABER MERKEZİ
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Girdikleri iş yerinden 350 
bin liralık koleksiyon eşyala-
rı çalan hırsızlar, saklandıkları 
stüdyo dairede yakalanarak tu-
tukladı.

Konya’nın Selçuklu İlçesin-
de bulunan Hazım Uluşahin İş 
Merkezindeki iş yerine giden 
Ş.P., iş yerine hırsızların girdi-
ğini fark ederek polise başvur-
du. Olayla ilgili Konya İl Emni-
yet Müdürlüğüne bağlı Asayiş 
Şube Müdürlüğü Hırsızlık ve 
Yankesicilik Büro Amirliği ekip-
leri çalışma başlattı. Çevre gü-
venlik kameralarını inceleyen 
ekipler, şüphelilerin 10 adet 
suç kaydı olan Adem E. (38) ve 
14 adet suç kaydı olan Ayşe Di-

lek T. (43) olduğunu tespit etti. 
Şüphelilerin peşine düşen Asa-
yiş Şube Müdürlüğü ekipleri, 2 
şüpheliyi kısa sürede sakladık-
ları stüdyo dairede yakalayarak 
gözaltına aldı. İş yerinden çal-
dıkları 350 bin TL değerindeki 
tesbih, kol saati ve yüzük ko-
leksiyonları, iki adet av tüfeği, 
kilim-heybe ve benzeri eşyalar 
polis tarafından el konularak 
sahibine teslim edildi.

2 ŞÜPHELİ TUTUKLANDI
Emniyetteki işlemleri ta-

mamlanan Adem E. ve Ayşe Di-
lek T. çıkarıldıkları mahkemece 
tutuklanarak cezaevine gönde-
rildi.
n HABER MERKEZİ

350 bin liralık soygun yapan hırsızlar tutuklandı

Doğum sonu annelerin; “Acaba yapabilecek miyim, ben başarılı bir anne miyim” gibi düşünce-
leri olduğunu vurgulayan Dr. Öğr. Üyesi Hediye Karakoç, annelerin desteklenmesine dikkat çekti

Annelere destek ve 
anlayış çok önemli

Konya’da trafiği tehlikeye 
atarak drift yapan magandaların 
görüntüleri sosyal medya he-
saplarında paylaşıldı. Görüntü-
leri ihbar kabul ederek harekete 
geçen polis ekipleri altı sürücü-
ye toplam 200 bin TL ‘den fazla 
ceza yazarken ehliyetlerine de 2 
ay süreyle el koydu. 

Konya Emniyetine bağlı Tra-
fik Denetleme Şube Müdürlüğü 
ekipleri, trafik güvenliğini ve 
vatandaşların canını tehlikeye 
atarak drift yapan ve bu görün-
tüleri sosyal medya hesaplarında 
paylaşan altı sürücüyü tespit etti. 

Dört sürücüye drift yapmak-
tan 32 bin 233 TL ceza yazan 

ekipler ehliyetlerine 2 ay süreyle 
el koyarken bir araç 2 ay trafik-
ten men edildi. Sürücülerden bi-
rine drift yapmak ve standart dışı 
süspansiyon sistemi kullanmak-
tan 32 bin 923 TL ceza uygula-
nırken diğerine ise drift yapmak, 
sigorta yaptırmamak ve yetersiz 
sürücü belgesinden 39 bin 362 

TL ceza uygulandı. Ayrıca ehli-
yetine 2 ay süreyle el konularak 
araç 2 ay trafikten men edildi.

Altı sürücüye toplam 201 bin 
217 TL cezai işlem uygulanırken 
şahıslar trafik güvenliğini tehli-
keye atmaktan işlem yapılmak 
üzere polis merkezine teslim 
edildi. n HABER MERKEZİ

Drift yapan trafik magandalarına ceza yağdı

Hediye Karakoç

Konya Emniyet Müdürlü-
ğü’ne bağlı Ereğli İlçe Emni-
yet Müdürlüğü suçlulara göz 
açtırmıyor. Ereğli İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ekiplerince suçla-
rın önlenmesi ve suçluların 
yakalanmasına yönelik yapılan 
çalışmalar kapsamında Kul-
lanmak İçin Uyuşturucu veya 
Uyarıcı Madde Satın Almak, 
Kabul Etmek veya Bulundur-
mak, Silahla Tehdit, Kasten 
Yaralama, Dolandırıcılık ve 
benzeri suçlardan kesinleşmiş 
hapis cezası ve yakalama emri 
bulunan 8 aranan şahıs yaka-
lanarak cezaevine gönderildi. 

UYUŞTURUCUYA 
GEÇİT YOK!

Ereğli Narkotik Suçlarla 
Mücadele Büro Amirliği ekip-
lerinin zehir tacirlerine yö-
nelik yaptığı çalışmalar kap-
samında, uyuşturucu ticareti 

yapan, kullanan ya da bulun-
duran 9 şahıs yakalanarak 
gözaltına alındı. Şüphelilerin 
üzerinde ve araçlarında ya-
pılan aramalarda 2 adet ruh-
satsız tabanca, 1 adet pompalı 
av tüfeği, 98 adet uyuşturucu 
hap maddesi, bir miktar esrar 
ve metamfetamin maddesi 
ele geçirildi. Gözaltına alınan 
şüpheliler emniyetteki işlem-
lerinin ardından adliyeye sevk 
edildi.

KUMARBAZLARA 
38.550 TL CEZA

Ereğli Asayiş Büro Amirli-
ği ekiplerince kıraathanelerde 
yapılan denetimlerde 6 şahsın 
kumar oynadığı tespit edildi. 
Şahıslara toplamda 38.550 TL 
idari para cezası uygulandı. 
Ayrıca iş yeri sahibi ve 6 şahıs 
hakkında adli işlem başlatıldı.
 n HABER MERKEZİ 

Yakalama emri bulunan 
8 şahıs yakayı eleverdi



Aile Hekimleri Dernekleri 
Federasyonu (AHEF) ikinci Baş-
kanı ve Konya Aile Hekimliği 
Etkinlik Derneği (KonAHED) 
Başkanı Dr. Yavuz Altınbaş, 
başta grip (influenza) ve diğer 
üst solunum yolu enfeksiyonla-
rındaki ciddi artış nedeniyle aile 
sağlığı merkezlerinde (ASM) de 
yoğunluk olduğunu ve sistemin 
yükü kaldıramaz hale geldiğini 
söyledi. KonAHED olarak artan 
başta grip (influenza) ve diğer 
üst solunum yolu enfeksiyonla-
rın için maske ve aşı konusunda 
uyaran Başkan Altınbaş konuş-
masını şöyle sürdürdü, “Son 
zamanlarda artan solunum yolu 
inkesiyonlarının oluşturduğu 
yoğunluk sağlık kurumlarını ve 
sağlık çalışanlarını zor durum-
da bırakmaktadır. Hastaların 
hastanelere ve ASM’lere baş-

vurularında çok hızlı bir artış 
var. Yük kaldırılamaz hale ge-
liyor. 

Gündem de ki virüs influen-
za olmakla birlikte birçok viral 

etken olabileceği de unutul-
mamalı. Kişisel önlemler çok 
önemli bir hale geldi. Özellik-
le maske kullanımı pandemi 
döneminde ki kadar efektif bir 

korunma şekli.Biz vatandaşla-
rımıza kapalı ve toplu yerlerde 
maske takmalarını öneriyoruz. 
Ayrıca bu dönem belki pandemi 
döneminde ki kadar farkındalığı 
oluşmasa da özellikle grip aşı-
sı ve zatürre aşısının önemini 
vurgulamak gerek. Risk grup-
larında grip aşısı ödenmektedir. 
Zatürre aşısı da ha keza aynı 
şekilde risk grupları için öden-
mektedir. Eğer vatandaşlarımı-
zın imkanları varsa ödenmese 
bile bu aşıları yaptırmalarını 
tavsiye ediyoruz. Öncelikli ola-
rak kişisel korunmanın önemli 
olduğu bu yoğunluk içinde top-
lumsal olarak da farkındalığın 
artırılması çok önemli olacaktır. 
KonAHED olarak önce maske 
sonra aşıyı unutmayalım diyo-
ruz.” 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Gelecek Partisi Konya Millet-
vekili Hasan Ekici, emeklilikte 
Bağ-Kur’a takılan vatandaşların 
mağduriyetini gündeme getirdi. 
Ekici, SGK çatısı altında hiçbir 
ayrıma gidilmeksizin SSK’lılar 
hangi şartlarda emekli oldularsa 
1999 öncesi EYT’li Bağ-Kur’lu-
ların da aynı prim gün sayısı ile 
emekli olmaları gerektiğini ifade 
etti. 
ERDOĞAN’IN SÖZLERİNİ HATIRLATTI

Cumhurbaşkanı Erdoğan ve 
dönemin Çalışma Bakanı Vedat 
Bilgin’in sözlerini anımsatan 
Ekici, şunları söyledi: “Türkiye 
ekonomisine, istihdamına, büyü-
mesine katkı veren Bağ-kurlular 
52 yıllık bir Bağ-Kur sistemin-
de ezilip, görmezden geliniyor.  
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 6 
Mayıs 2023 Kayseri mitinginde 
küçük esnaf olarak nitelendir-
diği bazı meslek kollarını söyle-
yerek (berber, terzi, bakkal vs.) 
bir müjde verdi. Yeni dönemde 
ilk işlerinden biri olduğunu be-
yan etti. EYT’li Bağ-Kurlular bu 
sözün üzerine umutlandı. 52 
yıl sonra yaşadıkları Bağ-Kur 
adaletsizliğini görüp bir çözüm 

için adım atılacağını düşündü-
ler. Dönemin Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Vedat Bilgin’in 
SSK ile Bağ-Kur’un arasındaki 
prim adaletsizliğinin giderilmesi 
gerektiğini, bu konuda çalışma-
larının olduğunu söylemişti. Bu 
konu ile alakalı dosyanın hazır 
olduğunu, deprem sebebiyle 
genel seçime kadar uygulama-
ya konulamadığını ancak genel 
seçimlerden sonra ilk işlerinin 
olduğunu belirtmişti.” 

“ASTRONOMİK RAKAMLARI 
ÖDEMELERİ MÜMKÜN DEĞİL”
 1999 öncesi EYT’li Bağ-Kur-

lular için 7200 günün adil bir 
çözüm olmayacağını kaydeden 
Ekici, açıklamalarını şöyle sür-
dürdü: “SGK çatısı altında hiçbir 
ayrıma gidilmeksizin SSK’lılar 
hangi şartlarda emekli oldular 
ise 1999 öncesi EYT’li Bağ-kur-
luların da aynı prim gün sayısı 
ile emekli olmaları hakkıdır.  Bu 
adaletin sağlanması için de uy-
gun olan prim gün sayısı SSK’da 
olduğu gibi 5000-5975 gündür. 
Bu takdirde 1999 öncesi EYT’li 
Bağ-kurlular için 7200 gün adil 
bir çözüm değildir. 7200 prim 
günü ile emeklilik geride bir-

çok mağdur bırakacaktır. EYT’li 
Bağ-Kurlular için cari dönemden 
ve ihtiyaçları kadar prim günü 
ile ihya yapılandırması istiyor. 
Şuanki ihya yapılandırmasın-
da karşılarına çıkan astronomik 
rakamları ödemeleri mümkün 
değildir. 90’lı yıllarda esnaflık, 
ticaret ve çeşitli meslek kolların-
da çalışma hayatını sürdürmüş, 
maliye ve oda kayıtları bulunan, 
vergisini ödemiş fakat Bağ-kur 
kayıt ve tescilleri olmayan va-
tandaşların Bağ-Kur tescillerinin 
onaylanmasını istiyorlar.” 

“MAĞDURİYETLER GİDERİLMELİ”
“Çıkan EYT Yasasında 1999 

öncesinde SSK’lıların yaşı kal-
dırıldı fakat kademe kaldırılma-
dı” diyen Hasan Ekici, “3600 
kısmi emeklilik bekleyenler ve 
5000 gün primi olanlar emek-
li olma umudu ile borçlandılar 
fakat onlar da çıkan yasadan 
faydalanamadılar. Bu insanlar 
EYT Yasasının arkasında kalmış 
mağdurlardır. Bu sebeple mağ-
duriyetler çözülmelidir. Bu ko-
nunun yakından takipçisi olaca-
ğız” şeklinde konuştu.
n HABER MERKEZİ 
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Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, Kon-
ya'nın su ve kanalizasyon altya-
pısını güçlendirmek amacıyla 
2023 yılında önemli adımlar attı. 
Yaklaşık 1.2 milyon abone sayı-
sına ulaşan KOSKİ, geçtiğimiz yıl 
162 kilometre su ve kanalizasyon 
şebekesi yaptı. 28 adet biyolojik 
arıtma tesisinden 30 bin 58 ton 
çamur elde ederek çiftçilerin isti-
fadesine sunan KOSKİ, Akrediteli 
içme suyu arıtma tesisi labora-
tuvarında 8 bin 723 adet, atık-
su arıtma tesislerinde ise 1.572 
analiz gerçekleştirdi. Sulama te-
sisleriyle çiftçilere desteklerini 
sürdüren KOSKİ, KOP desteğiyle 
45 milyon lira tutarında yatırımı 
ilçelerle buluşturdu.

Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, 2023 

yılında şehir genelinde önemli 
altyapı projelerini başarıyla ta-
mamladı.

Sorumluluk alanında bulunan 
31 ilçede 669 bin 384’ü merkez, 
494 bin 470’i ilçeler olmak üzere 
toplam abone sayısı 1 milyon 163 
bin 854’e ulaşan KOSKİ, merkez-

deki yaşam standartlarını ilçelere 
de taşıdı. KOSKİ, 2023 yılı içeri-
sinde Konya genelinde toplamda 
50 kilometre kanal şebekesi hattı 
ve 112 kilometre su şebekesi hat-
tı inşa etti.
SU VE ATIKSU KONTROL ALTINDA

Konya’nın su ve kanalizasyon 

altyapısını güçlendirmek amacıy-
la yoğun bir mesai harcayan Kon-
ya Büyükşehir Belediyesi KOSKİ 
Genel Müdürlüğü, akrediteli içme 
suyu arıtma tesisi laboratuvarın-
da geçtiğimiz yıl 8 bin 723 adet 
analiz yaparak su kalitesi kontrol 
edildi. Atıksu arıtma tesislerinde 

ise 1.572 analiz gerçekleştirildi.
45 MİLYON TL’LİK TARIMSAL 

SULAMA YATIRIMI
Tüm bunların yanı sıra KOSKİ, 

kırsalda yaşayan vatandaşların 
üretimlerine destek olmak ama-
cıyla tarımsal sulama yatırımla-
rını da sürdürdü. KOSKİ, 2023 

yılında KOP desteğiyle 45 milyon 
lira tutarında; sulama göletleri, 
kapalı sistem derivasyon tesisi 
ve güneş enerjisi sistemi yapımı, 
kapalı sistem sulama tesisleri ve 
hayvan içme suyu göletleri yapı-
mını tamamlayarak çiftçilerle bu-
luşturdu.

ÇEVRE DOSTU YATIRIMLAR 
ARTIYOR

Çevre dostu yatırımlara da 
öncelik vererek atıksu arıtma te-
sislerini yaygınlaştıran Konya Bü-
yükşehir Belediyesi KOSKİ Genel 
Müdürlüğü, buradan elde edilen 
atık çamurlarla tarımsal üretime 
katkı sağladı. 2023 yılında 28 
adet biyolojik arıtma tesisinden 
30 bin 58 ton çamur elde eden 
KOSKİ, bu çamurları çiftçilerin is-
tifadesine sundu.
n HABER MERKEZİ

Su ve kanalizasyon altyapısı daha da güçleniyor

‘Enfeksiyonlara karşı aşı ve maskeyi ihmal etmeyin’

Gelecek Partisi Konya Milletvekili Hasan Ekici, emeklilikte Bağ-Kur’a takılan vatandaşların mağ-
duriyetine ilişkin değerlendirmelerde bulunarak, SGK’lılarla aynı hakların tanınmasını istedi

‘Bağ-Kurlular da 
aynı hakkı alsın’

Hasan Ekici

Yerel seçim çalışmalarına 
hız veren CHP Konya il Baş-
kanlığı Karatay ilçedeki pazar 
yerlerinde vatandaşlarla bulu-
şarak, vatandaşların sorunla-
rını dinleyip, çözüm önerileri-
ni paylaştı. 

Karatay İlçedeki seçim ça-
lışmasına CHP Konya İl Baş-
kanı Bekir Yaman, il yönetim 
kurulu üyeleri, Karatay İlçe 
Başkanı Refik Serttaş, Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı 
İsmail Sonkaya ve Karatay Be-
lediye Başkan Adayı Mustafa 
Üstündağ ve partililer katıldı. 

Karatay ilçedeki seçim ça-
lışmasının verimli geçtiğini 
ve vatandaşlarla buluşarak 
sorunlarını dinlediklerini be-
lirten CHP Konya İl Başkanı 
Bekir Yaman, “Karatay İlçe 
başkanımız Refik Serttaş, 
Büyükşehir belediye başkan 
adayımız İsmail Sonkaya, Ka-
ratay belediye başkan ada-
yımız Mustafa Üstündağ ve 
İl başkan yardımcılarımızla 
birlikte Karatay ilçemizde se-
çim çalışmalarında bulunduk. 
Vatandaşlarımızın sorunlarını 
dinleyip, çözüm önerilerimizi 
paylaştık.  Halkı ve halktan 
yana olan partimiz CHP’nin 
belediyecilik anlayışında, Ka-
ratay ilçemizde hiç bir kim-
seyi ötekileştirilmeden ilçe 
halkına eşit hizmet vereceğiz. 
Belediye başkanlarımız vatan-
daşına, seçmenine hesap ver-
meyi onurlu bir görev olarak 
kabul edecektir. ilçelerimizin 
yeşil alanlarını koruyarak, ço-
cuklarımıza, yaşlılarımıza ve 
halkımızla buluşturacaktır. 
En önemlisi de mutlu, huzur-
lu insanların yaşadığı kentler 
inşa edeceklerdir. Bunun ya-
nında kentte yaşayanlar ile 
ilçede yaşayanlar arasında 
ekonomik ve sosyal işbirliğini 
sağlayarak, üretim koopera-
tifleriyle işbirliği yaparak eko-
nomik anlamda güçlenmesini 

sağlayacaktır. Karatay ilçesin-
de kültürel, sanatsal ve sportif 
faaliyetlere ağırlık verilerek, 
birlikte yaşama kültürünü ku-
rumsallaştırarak geliştirece-
ğiz. Yeter ki Karatay ilçe halkı-
mız, bize güvensin ve destek 
versin” dedi. 
SONKAYA, KONYA’DAKİ İMARA VE 
ŞEHİRCİLİĞE ÖNEMLİ KATKILAR 

YAPACAĞIZ  
 CHP Konya Büyükşehir 

Belediye Başkan Adayı İsma-
il Sonkaya Konya’daki imara 
ve şehirciliğe önemli katkılar 
yapacaklarını dile getirerek, 
“Konya'da imar ve şehirciliğe 
katkı sağlamak adına önemli 
çalışmalar yapacağız. Ekono-
misi tarıma dayanan Konya'da, 
geçim sıkıntısı çeken vatan-
daşımıza hizmet götürmeyi 
amaçlıyoruz. Konya, göç alan 
bir şehir. Bu nedenle imar, şe-
hircilik ve kentsel dönüşüm 
alanlarında bazı sıkıntılar ya-
şanıyor. Bu sorunları Konyalı 
ve Karataylı vatandaşlarımızla 
birlikte, bilgim ve tecrübemle 
çözeceğiz” diye konuştu. 
KARATAY HALKIMIZLA BELEDİYEYİ 

BİRLİKTE YÖNETECEĞİZ
CHP Karatay İlçe Belediye 

Başkan Adayı Mustafa Üstün-
dağ belediyeyi Karatay hal-
kıyla birlikte yöneteceklerini 
belirterek, “Karatay İlçemiz-
de, partimiz CHP’nin halkçı 
ve tüm kesimleri kucaklayan 
sosyal sosyal belediyecilikle 
anlayışıyla, halkımızı kucakla-
yarak belediyeyi birlikte yöne-
teceğiz. İlçemizin geleceğini 
birlikte şekillendireceğiz. Şef-
faf bir yönetimle, hiçbir kimse 
ötekileştirilmeden yurttaşla-
rımıza eşit hizmet vereceğiz. 
Karatay ilçemizdeki vatandaş-
larımızın da desteğiyle halkın 
belediyesinin iktidarında Ka-
ratay ilçemiz hak ettiği yapıya 
ve hizmete kavuşacağız” ifa-
delerini kullandı.
 n HABER MERKEZİ

CHP Karatay’da vatandaşı 
dinledi, projelerini anlattı

Dr. Yavuz Altınbaş



20- 21 Ocak’ta gerçekleşti-
rilen Türkiye Mühendis Mimar 
Odaları Birliği (TMMOB) Mi-
marlar Odası Konya Şubesi’nin 
19. Olağan Genel Kurul Toplan-
tısı gerçekleştirildi. Tek liste ile 
gidilen seçimlerde Ahmet Övet, 
gerçekleştirilen genel kurul-
da güven tazeledi. Genel kurul 
sonrası yapılan seçim sonucun-
da şubenin 19.  dönem yönetim 
kurulu belirlendi. Kurul sonra-
sında yapılan ilk toplantıda ise 
yönetim kurulunun kendi ara-
sındaki görev dağılımı belirlen-
di. Mimarlığın, yapı ve çevre ta-
sarlama-kurma bilimi ve sanatı 
olduğunu ifade eden Mimarlar 
Odası Konya Şube Başkanı Ah-
met Övet, yeni dönemde de 
meslekleri ve meslektaşları için 
çalışmaya devam edeceklerini 
belirtti. Övet, “19. Olağan Ge-
nel Kurul Toplantımıza katılan 

tüm meslektaşlarımıza teşek-
kür ediyor, çalışmalarında ba-
şarılar diliyorum. Yeni dönemde 
de şube komisyonlarımızın da 
aktifleşmesiyle, geçen dönem-
lerde başlayan Arkademi, Fikr-i 
Mimar gibi etkinliklere devam 
edeceğiz.  Konya Mimarlık Fes-
tivali 24’ hazırlıklarına da şim-
diden başladık. Yeni dönemde 

de odamız çalışmalarıyla adın-
dan sıkça söz ettirecek “İfadele-
rini kullandı. TMMOB Mimarlar 
Odası Konya Şubesi Yönetim 
Kurulunda görev dağılımı şu şe-
kilde oldu; Başkan: Ahmet Övet, 
Başkan Yardımcısı: Mahmut 
Koçkuzu, Sekreter üye: M. Fey-
za Yarar, Sayman: Cüneyt İnan.  
n HABER MERKEZİ

İl Milli Eğitim Müdürü Murat 
Yiğit'in başkanlığında, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğündeki yöne-
ticileri ve ilçe millî eğitim mü-
dürleri ile Milli Eğitim Bakanlığı 
Eğitim Kurumları ve Zümreleri 
Yönergesi kapsamında çevrim 
içi olarak İlçe Milli Eğitim Mü-
dürleri Kurulu Toplantısı ya-
pıldı. Toplantıda; Milli Eğitim 
Bakanlığınca yürütülen proje-
ler,  İl Milli Eğitim Müdürlüğün-
ce yürütülen Bizim Okulumuz 
(Okul Merkezli Gelişim Projesi), 
Başarmaya Hazırım, Şehrimiz 
İmzamız projeleri,  Büyükşehir 
Belediyesi ve ilçe belediyeleriy-
le iş birliği içerisinde yürütülen 
projeler hakkında değerlendir-
melerde bulunuldu. Ayrıca top-
lantıda Milli Eğitim Bakanlığı 
Eğitim Kurumları ve Zümreleri 
Yönergesinde değişiklikler, Dili-
mizin Zenginlikleri Projesi, Kon-

ya genelinde 2.dönem yapıla-
cak olan ortak sınavlar, öğrenci 
devamsızlıkları, “Okul Gelişim 
Planlarının” değerlendirilme-
si ve takip edilmesi hakkında 
bilgi verildi. İlde yürütülen ve 
planlanan çalışmaların da de-
ğerlendirildiği toplantıda; 2024 
TEKNOFEST başvuruları, Dör-
düncü Uluslararası Projeden 

Uygulamaya Eğitim Sempozyu-
mu (UPUES2024), Destekleme 
ve Yetiştirme Kursları (DYK) ve 
Ölçme ve Değerlendirme Mer-
kezi (ÖDM) ile ilgili işlemler, 
MEBBİS İşyeri ve Sağlık Güven-
lik Modülü ve İyilikte Yarışan 
Sınıflar Projesi hakkında açıkla-
malarda bulunuldu.
n HABER MERKEZİ

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, ilçe sakin-
leriyle her platformda bir araya 
gelerek onlardan gelen istek ve 
önerileri dinlemeye devam edi-
yor. Başkan Pekyatırmacı, Sel-
çuklu’da geleneksel hale gelen 
ve vatandaşlarla iletişim yolla-
rından önemli biri olan “Halk 
Günü” buluşmaları kapsamında 
ilçe sakinlerini ağırladı. Vatan-
daşlarla tek tek görüşen Pek-
yatırmacı, onlardan gelen istek 
ve önerileri dinlerken isteklerin 
çözüme kavuşması noktasında 
yapılabilecekleri anlattı.    

 “İSTİŞARE KÜLTÜRÜ VE 
ÇÖZÜM ODAKLI 

BİR ANLAYIŞ İLE HAREKET
 EDİYORUZ”

Selçuklu halkının daha mo-
dern ve konforlu bir ilçede ya-
şamalarını sağlamak için gayret 
gösterdiklerini ifade eden Sel-

çuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Hemşehrileri-
mizin ihtiyaçları doğrultusunda 

eğitimden, sağlığa, altyapıdan 
kültürel hayata kadar geniş bir 
yelpazede hizmet üretmeye 

devam ediyoruz.  Hemşehrile-
rimize hizmetlerimizi ulaştırır-
ken istişare kültürü ve çözüm 
odaklı bir anlayış ile hareket 
ediyoruz. 

Bu kapsamda büyük önem 
verdiğimiz Halk Günü Buluş-
maları ile hemşehrilerimizi be-
lediyemizde ağırlıyor ve onları 
dinliyoruz. Selçuklu’da gönül 
bağlarımızın daha da güçlen-
mesine vesile olan bu buluşma-
larda vatandaşlarımız sadece 
sorun, istek ve önerilerini değil 
çalışmalarımızdan dolayı teşek-
kürlerini de iletiyor. İnşallah 
birlik ve beraberlik içerisinde 
Selçuklu’muzu daha güzel bir 
geleceğe taşımayı sürdürece-
ğiz. Sohbetleri, önerileri ve gü-
zel temennileriyle yanımızda 
olan kıymetli hemşehrilerime 
teşekkür ediyorum” dedi.
n HABER MERKEZİ 
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Minteha ve Hasan Hüseyin 
Yaylayı çiftinin kızı Beyza ile 
Halime ve Ali Karataş çiftinin 
oğlu Ömer, görkemli bir düğün 
merasimiyle mutluluğa ‘evet’ 
dedi. Genç çift yakınlarını, “Bu 
mutlu günümüzde siz değerle-
ri dostları aramızda görmekten 
onur duyarız” diyerek davet 

etti. Genç çiftçi ve ailesini, sev-
dikleri ile akrabaları bu mutlu 
günlerinde yalnız bırakmadı. 
Aileler, gelen misafirlerin teb-
riklerini kabul etti. Bizler de 
Yenigün Gazetesi olarak genç 
çifte bir ömür boyu mutluluklar 
diler, ailelerini tebrik ederiz.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Minteha ve Hasan Hüseyin Yaylayı çiftinin kızı Beyza ile Halime ve Ali Ka-
rataş çiftinin oğlu Ömer, görkemli bir düğün merasimiyle dünyaevine girdi
Beyza ve Ömer çifti dünyaevine girdi

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Halk Günü” buluşmaları kapsamın-
da ilçe sakinleriyle biraraya gelirken, bu görüşmelerin bağları güçlendirdiğini söyledi

Gönül bağları daha 
da güçlü hale geliyor

Sağlık-Sen Konya Şube 
Başkanı Kerem Şafak, hemşire-
lerin haklarıyla ilgili açıklama-
larda bulundu. Hemşirelerin 
aşırı iş yükü altında çalıştığı-
nı savunan Şafak, buna rağ-
men hemşirelerin hak ettiği 
ücreti alamadıklarını belirtti. 
Konuyla ilgili mutlak bir çözü-
mün şart olduğuna işaret eden 
Başkan Şafak, şunları kaydetti; 
“Hemşirelerin özlük, sosyal ve 
ekonomik haklarının hak ettiği 
seviyeye gelmesi bir an önce 
gelmesini istiyor ve talep edi-
yoruz diyen Sağlık Sen Konya 
Şube Başkanı Kerem Şafak “ 
Hali hazırda yürürlükte olan 
Hemşirelik Kanunu’nun ve 
bağlı olarak çıkarılan yönet-
meliklerin çözüm üretmekten 
uzak kaldığının ve fiili durumu 
karşılamadığının, günün şart-
larına uygun olarak mevzuat 
düzenlemesi yapılması ve bu 
yönde iş yükü planının, ödeme 
dengesinin, kariyer basamak-
larının yeniden gözden geçi-
rilmesi gerektiği vurgulandı. 
Sağlık-Sen olarak öncelikli 
hedefimiz Hemşirelik Kanunu. 
Bugün sahaya baktığınızda 
serviste görevli hemşire arka-
daşımız kendi alanında yüksek 
lisansını yapmış, doktorasını 
tamamlamış, alanında, bran-
şında eğitimini almış ancak 

yaptığı işin, aldığı ücretin bu-
nunla hiçbir bağlantısı yok. 
Hemşirelik alanında uluslara-
rası standartlara uygun olarak 
branşlaşma yapılmalı, uzman-
lıklarına uygun olarak çalışma 
şartları sağlanmalı, akabinde 
ücret politikası da buna göre 
yeniden düzenlenmelidir. 
Hemşirelerin mesleki anlam-
da aldıkları sorumlulukların 
sınırları net olarak belirlenme-
li, aldığı riske karşı korunmalı. 
Hemşirelerimiz aşırı iş yükü 
altında çalışıyor. Bu yoğun ça-
lışmaya karşı hemşirelerimizin 
hak ettiği ücreti almasını isti-
yoruz. Nöbet ücretleri, ek öde-
meleri ve maaşları artırılmalı. 
Yani hemşiremizin emeğinin 
karşılığını, döktüğü alın teri-
nin ücretini istiyoruz. Bilindiği 
üzere hükümet iş kanunlarının 
ve 4688 sayılı yasanın değişti-
rilmesi için çalışma yürütüyor. 
Sağlık sistemimizin en önem-
li unsuru olan hemşirelerimiz 
içinde gereken adım atılmalı. 
1954 yılında çıkarılan 6283 
sayılı Hemşirelik Kanunu’nda 
artık bir reform kaçınılmazdır. 
Bu yüzden Türkiye Yüzyılı’na 
yakışır bir Hemşirelik Kanu-
nu’nun bir an önce hazırlana-
rak yürürlüğe girmesi en ön-
celikli hedeflerimiz arasında.”
 n HABER MERKEZİ

‘Türkiye Yüzyılı’na yakışır bir 
Hemşirelik Kanunu istiyoruz’

Mimarlar Odası’nda görev dağılımı yapıldı Eğitim masaya yatırıldı, projeler konuşuldu
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Telefon: 0332 239 19 13  - 0539 518 44 66
www.serialmetal.com

Konya’dan olimpiyat mesajı!

Çalımbay: Konyaspor’dan teklif aldım

Türkiye Judo Federasyonu Başkanı Sezer Huysuz, Paris 2024 Olimpiyat Oyunları'nda madalya hasretine 
son vermek istediklerini söyledi. Huysuz, “Hazırlıklarımızı en iyi şekilde tamamlayacağız” diye konuştu

Konya'da düzenlenen Spor 
Toto Ümitler Türkiye Judo Şampi-
yonası için kente gelen Sezer Huy-
suz, yaptığı açıklamada, olimpiyat 
hazırlıklarını değerlendirdi. Türk 
judosunun uluslararası organizas-
yonlarda büyük başarılara imza 
attığını ifade eden Huysuz, "Ümit-
lerde şampiyon bir ekip var. Onlara 
takviye daha güçlü bir ekip oluştu-
racağız. 2032'nin olimpiyatına ka-
tılacak sporcuları seçiyoruz. 2032 
Olimpiyatlarına hazırlık yapıyoruz." 
dedi.

OLİMPİK KADRODA 
14 SPORCUMUZ VAR

Sezer Huysuz, Paris 2024 Olim-
piyatları'na hazırlıkların sürdüğünü 
belirterek, şöyle konuştu: "Bu yıl 9 
kotamız var. Hedefimiz, inşallah bu 
sayıyı takım olarak artırmak, hazır-
lıklarımızı en iyi şekilde tamamla-
yarak 20 yıldır alınmayan olimpiyat 
madalyamızı almak. Görme engelli-
ler bize bağlandı, orada 10 kotamız 
var. 2024 çok yoğun. Ümitlerde 
başladık. Uzun bir dönem var. En 
iyi şekilde hazırlanıp Paris Olimpi-
yatları'nda hasretimizi gidererek 
madalya almak istiyoruz."

KOLAY BİR İŞ DEĞİL
Tüm uluslararası madalyalarda 

söz sahibi olduklarını anlatan Huy-
suz, şunları kaydetti: "Dünya, Avru-
pa, Akdeniz ve İslam oyunlarında 

büyük başarılara imza attık. Şu 
anda olimpik kadroda 14 sporcu-
muz var. Bununla beraber 2028'e 
hazırlandığımız bir ekip var. Yaş 
ortalamamız 20-21. Bu da gelecek 
adına söz sahibi olmamızı sağlıyor. 
Diğer branşlar gibi her platform-
da iddiamızı sürdürüyoruz. Bugün 
olimpiyat için kotalarımızı söyledi-
ğimizde 9 kota çok kolay bir şey 
değil. Şu anda bunu konuşabiliyo-
ruz."
TÜRKİYE DAHA ÖNCE KAZANDI

Türkiye judoda son olarak Syd-

ney 2000 Olimpiyat Oyunları'nda 
madalya kazanma başarısı göster-
di. Söz konusu oyunlarda 66 kiloda 
Hüseyin Özkan altın madalyanın 
sahibi oldu. Özkan ayrıca Türki-
ye'ye judoda ilk altın madalyayı 
getiren sporcu unvanını da aldı. 
Judoda Türkiye bir madalyayı da 
Barcelona 1992'de kazandı. Türk 
kadın sporcuların ilk kez oyunlarda 
mücadele ettiği oyunlarda Hülya 
Şenyurt bronz madalyanın sahibi 
oldu.
n AA

Beşiktaş'tan ayrılan teknik di-
rektör Rıza Çalımbay, Süper Lig 
ve İran takımından teklif aldığını 
açıkladı. Çalımbay, "Süper Lig'den 
Konyaspor'la görüştüm, sağ ol-
sunlar teklif yaptılar ancak ailemiz-
deki sağlık sorunlarımız sebebiyle 
o süreç olumsuz sonuçlandı" şek-
linde konuştu.
n SPOR SERVİSİ

Sezer Huysuz
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Rüzgâr gibi estik!
Antalya’da düzenlenen Türkiye Spor Toto Kick Boks Şampiyonası sona erdi. Şampiyona da Konya’yı tem-
sil eden sporcular 11 altın, 9 gümüş, 12 bronz madalya kazanarak şehre büyük bir başarı ile geri döndü

22-29 Ocak 2024 tarihleri arasında 
Antalya’da düzenlenen Türkiye Spor 
Toto Kick Boks Şampiyonası sona erdi. 
Şampiyonada sporcularımız 11 altın, 9 
gümüş, 12 bronz madalya kazanarak bü-
yük bir başarıya imza attı. Konyalı spor-
cular toplamda 32 madalya kazandı. Bu 
başarılarda Meram Belediyespor’un da 
büyük katkısı oldu. Meram Belediyespor, 
bir ulusal turnuvada daha rüzgâr gibi 

esti. Kulüp sporcuları, 22-29 Ocak 2024 
tarihleri arasında Antalya’da gerçekleştiri-
len Kick Boks Türkiye Şampiyonası’nda 
4’ü altın, 3’ü gümüş, 1’i bronz olmak 
üzere toplamda kazandığı 8 madalya ile 
bir büyük başarının daha altına imza attı.  
Meram Belediyespor, Kick Boks Türkiye 
Şampiyonası’ndan 4 altın, 3 gümüş, 1 
bronz ve toplamda 8 madalya ile döndü. 
Turnuvada madalya kazanan sporcular 

ve kiloları şöyle; A.Emircan Beserek K-1 
67 Kg birinci, Sabriye Gür – Full 70 Kg 
birinci, Ebrar Aygün – Full 60 Kg birinci, 
Batuhan Pekmezci - Full 86 Kg birinci,  
K.Mert Dereli - Full 81 Kg ikinci, İbrahim 
Demirtaş  - Full+ 91 ikinci,  M.Eren Yan-
kın - Full 67 Kg ikinci, Bilal Alp Full - 51 
Kg üçüncü, 

YOLLARI AÇIK OLSUN
Meram Belediyespor Kick Boks 

Türkiye Şampiyonası’nda 4’ü altın, 3’ü 
gümüş, 1’i bronz olmak üzere toplam-
da 8 madalya kazanırken, Başkan Ka-
vuş, “Sporcularımızın ay-yıldızlı forma 
ile ülkemizi temsil edecekler” dedi. 4 
kategoride 300 sporcunun katıldığı 
organizasyonun aynı zamanda milli ta-
kım belirleme kriterlerinin ilk basamağı 
olduğunu hatırlatan Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, turnuvanın bu 

sebeple önemini bir kat daha artırdığı-
na vurgu yaptı. Başkan Mustafa Kavuş, 
milli takım yolunda önemli bir aşamayı 
başarıyla geçen tüm sporcuları ve ant-
renörlerini tebrik etti. Başkan Mustafa 
Kavuş, alınan başarılı sonuçlar ile ilgili 
yaptığı açıklamada ayrıca şu görüşlere 
yer verdi; “Bu önemli turnuvada alınan 
başarılar bizi bir kez daha sevindirdi. 
Bundan daha çok sevindirecek olan 

ise sporcularımızın ay-yıldızlı forma ile 
ülkemizi temsil etmesidir. Ondan  da 
daha çok sevindirecek olan da ulus-
lararası turnuvalarda sporcularımızın 
bayrağımızı göndere çektirmesidir. 
Her biri bunu başaracak kabiliyette ve 
azimdeler. İnşallah bu gururu da biz-
lere yaşatacaklar. Hepsinin yolu açık 
olsun.”   
n SPOR SERVİSİ

Karataylı sporcular güreşte 16 madalya kazandı
Karatay Belediyesi Spor Ku-

lübü Güreş Takımı, Konya’da 
düzenlenen 11-12 Yaş Greko-
romen Güreş Şampiyonası’na 
16 madalya ile damga vurdu. 
Karatay’ın sporda adından söz 
ettirdiğine vurgu yapan Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca; 
“Tüm olanaklarımızla sporcula-
rımızın yanındayız” dedi. Karatay 
Belediyesi Spor Kulübü’ne bağlı 

sporcular katıldıkları şampiyo-
na, turnuva ve organizasyonlarda 
önemli dereceler elde ediyor.  
Konya Güreş İl Temsilciliği tara-
fından Konya’da düzenlenen tur-
nuva tamamlandı. Bu kapsamda 
11-12 Yaş Grekoromen Güreş 
Şampiyonası’na katılan Karatay 
Belediyespor Güreş Takımı 3 bi-
rincilik, 1 ikincilik ve 12 üçüncü-
lük ile müsabakaya damga vurdu. 

BAŞARISI GÖZ DOLDURUYOR
Karatay Belediye Başkanı Ha-

san Kılca; genç sporcuları tebrik 
ederek turnuvada gösterdikleri 
üstün performanstan dolayı gurur 
duyduklarını ifade etti.Karatay’ın 
sporda adından söz ettirdiğine 
vurgu yapan Başkan Hasan Kılca 
şunları söyledi; “Belediye ola-
rak uzman antrenörler eşliğinde 
gençleri hem Konya sporuna 

hem ülke sporuna hem de hayata 
hazırlamak adına tüm olanakla-
rımızla sporcularımızın yanında-
yız. Sporcularımız her katıldıkları 
müsabakalarda önemli başarılar 
elde ederek bizleri gururlandırı-
yor. Bu düşüncelerle şampiyona-
da derece elde eden sporcuları-
mızı, antrenörlerimizi ve Karatay 
Belediyesi Spor Kulübü yönetici-
lerimizi tebrik ediyorum.” 

ELDE EDİLEN BAŞARILAR ŞU 
ŞEKİLDE OLUŞTU

11-12 Yaş Grekoromen Şampi-
yonasında madalya kazanan spor-
cular ve elde ettikleri başarılar ise 
şöyle; E. Emre Koçak Türkiye 1’in-
cisi, M. Ali Tatar Türkiye 1’incisi, 
B. Alp Nazıroğlu Türkiye 1’incisi, A. 
Eren Canal Türkiye 2’ncisi, İ. Halil 
Musakasoğlu, Türkiye 3’üncüsü, 
Amran Vahid Türkiye 3’üncüsü, 

Hüseyin Barut Türkiye 3’üncüsü, 
Adem Karakuş Türkiye 3’üncüsü, 
Kadir Keser Türkiye 3’üncüsü, 
Alaaddin Akgün Türkiye 3’üncü-
sü, Enes Toprak Türkiye 3’üncü-
sü, Taha Üyel Türkiye 3’üncüsü, 
Bünyamin Aktaş Türkiye 3’üncüsü, 
Kaan Demir Türkiye 3’üncüsü, Mu-
rat Gözel Türkiye 3’üncüsü, Hamza 
Mücevher Türkiye 3’üncüsü oldu.
n SPOR SERVİSİ

Seydişehirli judocu Bayram Türkiye’yi temsil edecek
27-28 Ocak 2024 Ta-

rihleri arasında Türkiye 
Judo Federasyonu Spor 
Toto Ümitler Türkiye Judo 
Şampiyonası 63 ilden 944 
sporcunun Katılımıyla Kon-
ya'da gerçekleşti. Seydişe-
hir Belediyesi Spor Kulübü 
bünyesinde çalışmalarını 
sürdüren Judo takımı, ba-
şarılarına yenisini ekledi. 
81 Kiloda mücadele eden 
Ahmet Eren Bayram, tur-
nuvada 3. Olarak bronz 
madalya kazandı. Bu ba-
şarıyla birlikte Seydişehir 
Belediyesi Spor Kulübü 
sporcusu Bayram, Mart 
ayı içerisinde gerçekleşti-

rilecek olan Ümitler Avru-
pa Kupasında milli takım 
formasıyla ülkeyi temsil 
etmeye hak kazandı.  Mü-
sabakanın ardından Bronz 
madalya kazanarak Sey-
dişehir Belediyesi Spor 
Kulübü tarihine altın harf-
lerle adını yazdıran Ah-
met Eren Bayram’ı tebrik 
eden Seydişehir Belediye 
Başkanı Mehmet Tutal, 
“Judo takımımızda Seydi-
şehir’imizi ülkemizin dört 
bir yanında temsil etme-
ye, başarılarıyla Seydişe-
hir’imizi gururlandırmaya 
devam ediyor. Sporcumuz 
Ahmet Eren Bayram, Kon-

ya’da düzenlenen Türkiye 
Judo Federasyonu Spor 
Toto Ümitler Türkiye Judo 
Şampiyonasında bronz 
madalya ile bizleri gurur-
landırdı. Bu başarı ile milli 
takım formasıyla Ümitler 
Avrupa Kupasında müca-
dele etmeye hak kazan-
dı. Sporcumuzu yürekten 
tebrik ediyor, alnından 
öpüyorum. Başarılarının 
devamını diliyorum. Spo-
ra ve sporcuya verdiğimiz 
destek ve değer, her geçen 
gün artarak devam edecek 
ve bu başarılara yenilerini 
ekleyeceğiz” ifadelerini 
kullandı. n SPOR SERVİSİ
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*Konya’nın en önemli konusu 
Konyaspor

*Konya’da ne emekli maaşla-
rı ne de hayat pahalılığı kimsenin 
umurunda değil, varsa Konyaspor, 
yoksa Konyaspor

*Konya’da papatya falları açılı-
yor, Konyaspor düşer mi, düşmez 
mi?

*Kaleci Paul’dan sonra Kosta 
Rikalı Calvo da parasını alamadığı 
için terketti Konyaspor’u

*Başkanı Ömer Korkmaz’a, Mu-
rat Kurum’un İstanbul adaylığının 
açıklanması halinde , Konyaspor’a 
150 milyon destek verilecek  sözü-
nü veren kim? 

BİR ÖNCEKİ YÖNETİM TOPUN 
AĞZINDA

Konya’da ne seçim ne de geçim 
konuşuluyor…

Konuşulan tek şey; Kon-
yaspor…

Çıkın çarşıya pazara…
Özellikle de Bedesten, Kundura-

cılar içerisi, Sarraflar Çarşısı, Kadın-
lar Pazarı, Kapı Cami ve civarlarında 
insanlara bir kulak kabartın, neler 
konuştuğunu “şak” diye anlarsa-
nız…

İnsanlar, kendi dertlerini bir ke-
nara bırakmış, “Konyaspor düşer 
mi, düşmez mi?” birbirlerine soru-
yor, olmadı papatya falları açıyor-
lar…

Diyeceksiniz ki, nereden biliyor-

sun?
Haftanın 3-4 günü oralardayım, 

sokağın nabzını tutuyorum…
Hele de beni tanıyanlar, “Abi ne 

olacak bu Konyaspor’un hali?” diye 
sormakla kalmayıp, bir önceki yöne-
time verip veriştiriyorlar!

Abartmıyorum…
Gerçekten sıkıntılı bir durum var 

şehirde…
OMEROVİÇ YANLIŞ YOLDA!
Başakşehir hezimetinden sonra 

takımın teknik patronu Omeroviç’in 
hakemle ilgili, “bu maç için yeterli 
bir hakem değildi” düşüncesine im-
zamı atarım…

Burada bir sıkıntı yok…
Ama, aynı Omeroviç’in Yunus 

Mallı konusundaki görüşüne zer-
re kadar katılmadığım gibi, Kon-
yaspor’un geleceği adına da endi-
şelendiğimin altını çizmek isterim…

Konyaspor’a kim ya da kimler 
tarafından transfer edilmişse, bu 
transfere imza atanlar kulübe “iha-
net” etmişlerdir!

Omerovic, 3-2 kaybedilen Ba-
şakşehir maçı sonrası en çok eleş-
tirilen oyuncuların başında gelen 
Yunus Mallı’nın performansından 
memnun olduğunu açıklamış!

Kendisine sorulan Yunus so-
rusuna Bosnalı hoca, “Yunus Mallı 
benim sevdiğim bir oyuncu. Oyun-
cumdan memnunum. Ben sizin gibi 
düşünmüyorum. Yunus’tan şikayet-
çi değilim. Diğer maçlarda da iyi oy-

nadı. Takıma başka bir 
kalite katıyor” demiş…

Sevgili hocam; 
Yunus, sadece Kon-
yaspor’un değil, senin 
de kaliteni düşürüyor!

Bil istedim.
xxx 
Omeroviç’in Ba-

şakşehir maçındaki en 
büyük yanlışlarından bi-
risi de, Sokol ve Marlos 
hamleleriydi…

Ön alanda topa basan, top tutan, 
savunma oyuncularını kendi birinci 
bölgelerine hapseden, bu maçta or-
talamalarının altında oynamalarına 
rağmen, 2-0’dan sonra daha çok 
ihtiyaç duyulacak isimlerdi…

Ama, sen ne yaptın; onları kena-
ra almakla takımı eksilttin!

Bu kadar net…
Konyaspor’da kaliteye yönelik 

bir sıkıntı varken, Marlos gibi, Sokol 
gibi, hatta Ahmet Oğuz gibi oyuncu-
lardan verim alabilmenin yolu, bu 
oyuncuları kenara almak ya da ku-
lübede oturtmak değil, aksine onları 
sahada tutmaktır…

Konyaspor’un ligde kalmasının 
olmazsa olmazlarından sadece biri-
sidir bu…

Ahmet Oğuz konusunda şunu 

da paylaşmak isterim; 
bundan önceki maç-
lardaki Ahmet Oğuz’la 
olmaz…

Hem zihinsel, hem 
fiziksel hazır olması 
gerekir.

xxx
CALVO PARASINI 
ALAMADIĞI İÇİN 

KONYASPOR’DAN 
AYRILDI

Konyaspor’un en önemli oyun-
cularından birisi olan ve sözleşmesi 
tek taraflı olarak fesh edilen Kosta 
Rikalı Calvo’nun Konyaspor’dan 
neden ayrıldığının izini sürdüm ve 
karşıma ne çıktı biliyor musunuz?

Para!
Kosta Rikalı oyuncu, Kon-

yaspor’la 2024’ün Ocak ayına kadar 
değil, sezonun bitimine kadar söz-
leşme imzalamış…

Buraya kadar her şey normal…
Normal olmayan Fatih Özgök-

çen ve yönetiminin Calvo’nun ala-
cağı olan 200 bin doları öde(ye)
memeleri!

Calvo, Fatih Özgökçen’den pa-
rasını istiyor, ancak Fatih Özgökçen 
Kosta Rikalı oyuncuya çek teklif edi-
yor…

Kosta Rikalı oyuncu çeki kabul 

etmiyor, keş, yani peşin para isti-
yor…

Özgökçen de, “tamam, halle-
deriz” diyor, ama bir türlü 200 bin 
doları bir araya getiremiyor ve son 
güne kadar Calvo’yu oyalıyor…

Sonra ne mi oluyor?
Calvo, Fatih Özgökçen’e ‘paramı 

veremiyorsanız, sözleşmemi yenile-
yelim ve sözleşmeye Ocak ayında, 
yani devre arasında gidebilir mad-
desini ekleyelim’ diyor…

Fatih Özgökçen ve Calvo otu-
ruyorlar yeni bir sözleşme yapıyor-
lar…

Ve Konyaspor’un en önemli 
oyuncusu Calvo parasını alamaması 
nedeniyle sadece Konya’dan değil, 
Türkiye’den ayrılıyor…

Yani, Calvo’nun çocuğuna yakın 
olması için Konyaspor’dan ayrıl-
ması, Beşiktaş’la isminin anılması 
falan-filan hikaye…

Olay bu…
Fatih Özgökçen’e sormak lazım; 

son genel kurulda ve öncesinde ya-
pılan basın toplantısında ‘kulübe şu 
kadar para  getirdik, bu kadar  spon-
sor bulduk, şu kadar borç ödedik’ 
diye esip gürlediniz mi?

Bırakın esip gürlemeyi aklandı-
nız üstelik!

Calvo’ya verilmesi gereken 200 
bin doları bir araya getiremediğiniz 
için gitti Kosta Rikalı oyuncu…

Konyaspor’un şu anda borcu bir 
milyarın çok üstünde…

Bunu da bir tarafa not edin.
xxx

150 MİLYON SÖZÜ 
DOĞRU MU?

Bu bir iddia…
Ama, doğruluk derecesi yüzde 

99…
İddia sahibinin ismi bende sak-

lı…
Mesele şu…
Fatih Özgökçen, son genel kurul 

öncesi mevcut başkan Ömer Kork-
maz’a, “sen rahat ol, sana desteği-
miz sürecek” diyor…

Ve bir şey daha söylüyor…
“Murat Kurum Bakanımızın İs-

tanbul Büyükşehir Belediye Başkan 
adaylığı açıklansın, size hemen 150 
milyon TL vereceğiz” vaadinde bu-
lunuyor…

Umarım doğrudur…
Peki, Fatih Özgökçen böyle bir 

vaatte  bulunduysa Murat Kurum’un 
adaylığı açıklanalı neredeyse bir ay 
olacak…

Bu para Konyaspor'un kasasına 
girdi mi, girmediyse

Ne zaman girecek?
Fatih Özgökçen bu parayı nere-

den buldu ya da bulacak meselesine 
hiç girmiyorum…

Beni ilgilendiren mesele şu; vaat 
edilen paranın kulübün kasasına gi-
rip girmediği…

Benim bu soruma mevcut Kon-
yaspor Başkanı Ömer Korkmaz da 
cevap verebilir.

KONYASPORLULAR MUTLU DEĞİL

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Muleka beklemede!
Kadrosunu güçlendirmek ve takıma forvet kazandırması beklenen Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor’un 

Beşiktaş’ta fazla forma şansı bulamayan Jackson Muleka için şu an beklemede olduğunu öğrenildi
Konyaspor transferde sıcak ge-

lişmeler yaşıyor. Bu sezon Süper 
Lig’de alt sıralardan kurtulma müca-
delesi veren yeşil beyazlılar Sokol’un 
yanına kaliteli ve atletik bir forvet ka-
zandırmayı planlıyor. Çalışmalarını 
bu doğrultuda sürdüren Konyaspor 
daha önce Beşiktaş forması giyen 
Muleka’yı transfer gündemine almış-
tı. Beşiktaş’ın Konyaspor’dan yüksek 
bonservis bedeli istemesi transfer sü-
recini ise zorlaştırmıştı. 

KİRALIK İSTİYOR
Yaşanan bu gelişmelerin ardın-

dan ise Konyaspor Muleka’yı bu kez 
kiralık olarak kadrosuna katmak isti-
yor. Kulislerden edinilen bilgiye köre 
Konyaspor, Muleka için Beşiktaş’a ki-
ralık bir teklif sundu. Oyuncunun ma-
aşını ödemeyi kabul eden Konyaspor 
yönetimi yapılan bu teklifin ardından 
ise beklemeye geçti. Konyaspor Mu-
leka için Beşiktaş cephesinden geri 
dönüş beklediği ifade edildi. 

BADOU NDİAYE 
GÜNDEMDE DEĞİL

Sosyal medyada çıkan iddiala-

rın aksine ise geçtiğimiz günlerde 
Adana Demirspor ile sözleşmesini 
karşılıklı olarak fesih eden Badou 
Ndiaye için Konyaspor’un her han-
gi bir girişimde olmadığı öğrenildi. 
Yeşil beyazlıların gündeminde ise 
Badou Ndiaye şimdilik kesin ola-
rak bulunmuyor. Ndiaye’nin Süper 
Lig’den İngiltere başta olmak üzere 
Avrupa’da bir takıma gitmesi bekle-
niyor. 

ANDREA COMPAGNO 
LİSTEDE YOK

Konyaspor’da çıkan iddialara 
göre yeşil beyazlıların İtalyan for-
vet Andrea Compagno ile anlaştığı 
belirtilmişti. Yeşil beyazlılar cephe-
sinden gelen kulis bilgilerine göre 
Konyaspor’un şuan için Andrea 
Compagno transferini askıya al-
dığı ve şuan için böyle bir şeyin 
söz konusu olmadığı ifade edildi. 
Konyaspor yönetimi en kısa süre-
de takıma bir forvet kazandırmayı 
planlıyor.

23 HAFTA TAMAMLANDI
Öte yandan Trendyol Süper 

Lig'de 23. hafta yapılan dört maçla 
tamamlandı. Haftanın kapanış gü-
nünde Galatasaray, Gaziantep FK'yi 
2-1; Kasımpaşa ise Trabzonspor'u 
deplasmanda 3-2 mağlup etti. İs-
tanbulspor-Yılport Samsunspor ve 
Mondihome Kayserispor-Bitexen 
Antalyaspor karşılaşmaları da 
1-1'lik skorlarla sonuçlandı. Fener-
bahçe, sahasında MKE Ankaragü-
cü'nü 2-1 mağlup ederek averajla 
liderliğini sürdürdü.

SONUÇLAR 
Corendon Alanyaspor-Siltaş 

Yapı Pendikspor: 1-1, Yukatel Ada-
na Demirspor-Atakaş Hatayspor: 
0-1.TÜMOSAN Konyaspor-RAMS 
Başakşehir: 2-3VavaCars Fatih Ka-
ragümrük-Çaykur Rizespor: 4-0.  
EMS Yapı Sivasspor-Beşiktaş: 1-0. 
Fenerbahçe-MKE Ankaragücü: 2-1. 
İstanbulspor-Yılport Samsunspor: 
1-1. Mondihome Kayserispor-Bi-
texen Antalyaspor: 1-1. Trab-
zonspor-Kasımpaşa: 2-3 .Galatasa-
ray-Gaziantep FK: 2-1
n SAMET AKTAŞ

Yeşil Beyazlılarda 
Guilherme evlendi

Konyaspor Muric 
ile yollarını ayırıyor

TÜMOSAN Konyaspor'un 
Brezilyalı oyuncusu Guilherme 
Sitya, Konya'da evlendi. Guil-
herme ile Maria Eduarda Da Ro-
cha Medeiros'un evlilik yüzük-
lerini Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca taktı. Daha sonra 

çiftin nikahlarını da kıyan Kılca, 
"Evlilik karşılıklı sevgi, saygı ve 
anlayış gerektiren uzun bir yol-
culuktur. Bu yolculukta sizlere 
bir ömür boyu mutluluklar dili-
yorum." diyerek, evlilik cüzda-
nını gelin Da Rocha Medeiros'a 

verdi. Çiftin nikah şahitliğini 
Barış Sönmez Aktimur ve Beyza 
Kaplan Aktimur yaptı. 

Yenigün Gazetesi olarak Gu-
ilherme Maria’ya mutluluklar 
dileriz.  
n SPOR SERVİSİ

TÜMOSAN Konyaspor’da 
sıcak gelişmeler yaşanmaya 
devam ederken, yeşil beyazlılar 
büyük umutlarla transfer edilen 
ve beklentilerin altında kalan 
Muric ile yollarını ayırmasına 
kesin gözüyle bakılıyor. Anado-

lu Kartalı Konyaspor’da sıcak 
gelişmeler yaşanıyor. Takıma 
forvet kazandırmak isteyen ye-
şil beyazlılar, bir yandan da 
gidecek  oyuncular üzerinde 
duruyor. 2022 yılında takıma 
büyük umutlarla transfer edilen 

ve beklenen patlamayı bir tür-
lü yapamayan Robert Muric ile 
Konyaspor, yönetimi yollarını 
ayırmayı planlıyor. Konyaspor 
ile 53 maça çıkan Muric, 4 gol 
atarken 4 asist üretti.  
n SPOR SERVİSİ

Ndiaye Compagno Muleka



Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Büyükşehir Belediyesi’nin 31 
ilçede 1 yıl boyunca yaptığı ça-
lışmalarla ilgili değerlendirme 
toplantısı gerçekleştirdi. Büyük-
şehir Belediyesi Taş Bina Kültür 
Sanat’ta düzenlenen toplantıda 
konuşan Başkan Altay, Konya’ya 
hizmet etmek için önce Kon-
ya’yı anlamanın, taşıdığı kadim 
ruhu derinden hissetmenin ve 
Konya’ya gönülden bağlı olma-
nın gerektiğini söyledi.
“TÜM KONYALI KARDEŞLERİMİZİ 

GÖNLÜMÜZÜN EN DERİN 
KÖŞESİNDE TAŞIYORUZ”
Hazreti Mevlana’nın “Aşk 

davadır, cefa da şahidi” sözün-
den alıntı yapan Başkan Altay, 
“Sevdalı olduğumuz Konya’mız 
için azimle ve gayretle çalışıyo-
ruz. Her daim böyle bir şehre 
hizmet etmenin bahtiyarlığı-
nı yaşıyor, ‘Konya için daha ne 
yapabiliriz’ derdiyle, gayretle-
rimizi sürdürüyoruz. ‘Her yer-
de olmak gibi bir duan varsa, 
gönüllere gir. Çünkü sevenler, 
sevdiklerini gönüllerinde taşır-
lar’ buyuran Mevlana gibi, biz-
ler de her bir hemşehrimizin 
gönüllerine girmek için gayret 

ediyor, tüm Konyalı kardeşleri-
mizi gönlümüzün en derin kö-
şesinde taşıyoruz” diye konuş-
tu.

“2024 YILINDA DA TÜM 
KAZANIMLARIMIZIN ÜZERİNE
 YENİLERİNİ EKLEYEREK EN 

GÜZEL YARINLARA YÜRÜMEYE 
DEVAM EDECEĞİZ”

Her yıl olduğu gibi 2023 yılında 
da her gününü, her saatini, her 
dakikasını Konya’yı daha yük-

sek ufuklara taşımak için 
vakfettiklerini vurgu-

layan Başkan Altay, 
“Cumhuriyetimi-
zin 100’üncü yı-
lını kutladığımız 
bu dönemde 

Konya’mızı ül-
kemizin en 
önemli itici 
gücü haline 
getirmek 
için bü-
yük çaba 
sarf edi-
y o r u z . 
C u m -
h u r -
b a ş -

kanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’ın ifade ettiği 
gibi ‘Konya; varlığımızın, bir-
liğimizin, dirliğimizin sembolü 
olduğu gibi Türkiye Yüzyılı'nın 
da teminatı olmaya devam edi-
yor’ 2024 yılında da hemşeh-
rilerimizle birlikte tüm kaza-
nımlarımızın üzerine yenilerini 
ekleyerek en güzel yarınlara yü-
rümeye devam edeceğiz” ifade-
lerini kullandı.

“2023 NİSAN VE MAYIS’TA 5 
MİLYAR 326 MİLYON LİRALIK 

YATIRIMI ŞEHRİMİZE
 KAZANDIRDIK”

Geçtiğimiz yılın sadece Ni-
san ve Mayıs ayı arasında, 
aralarında KONYARAY Banliyö 
Hattı’nın da yer aldığı Konya’ya 
kazandırdıkları projelerin ma-
liyetinin 3 Milyar 862 Milyon 
Lira olduğunu kaydeden Başkan 
Altay, şöyle devam etti:

“Sayın Cumhurbaşkanımız 
2 Mayıs’taki Konya Mitingin-
de; Konya’da Karapınar Güneş 
Enerji Santrali, Bozkır Barajı ve 
Abdülhamid Han Caddesi ile 
birlikte toplam yatırım bedeli 
6 milyar lirayı bulan 74 kalem 
eser, hizmet ve projenin resmi 
açılışını gerçekleştirdi. Ayrıca 

miting sırasında Sayın Cumhur-
başkanımız tarafından Büyük-
şehir Belediyemize ait 1 Milyar 
464 Milyon Lira tutarındaki ya-
tırım ve hizmetin daha açılışı 
yapıldı. Sayın Cumhurbaşkanı-
mız tarafından açılışı yapılan, 
Büyükşehir Belediyemize ait 
yatırımları da eklediğimizde; 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
olarak bir ay içerisinde toplam-
da 5 Milyar 326 Milyon Liralık 
yatırımı şehrimize kazandırmış 
olduk.”

Geçtiğimiz yıl 6 Şubat’ta ya-
şanan ve 11 ili etkileyen Kahra-
manmaraş merkezli depremler-
de Büyükşehir Belediyesi olarak 
Hatay’da yaptıkları çalışmaları 
detaylı şekilde anlatan Başkan 
Altay, devamında 31 ilçede ta-
mamlanan ve devam eden ya-
tırımları ve hizmetleri paylaştı.

“TÜM GAYRETİMİZİN 
ARKASINDA ŞEHRİMİZE 
DUYDUĞUMUZ DERİN 

SEVDA VAR”
Konuşmasının son bölümün-

de Sultan Veled’in “Konya! Sen 
Anadolu’nun başkentisin. Her 
büyük şehir bir emir gibidir. Sen 
ise bütün şehirlerin başında pa-
dişah gibisin. Her kale parlayan 
bir yıldız gibidir. Sen ise bütün 
bu yıldızların başındaki ay gi-
bisin” sözünden alıntı yapan 
Başkan Altay, “İşte bizler de 
şehrimizi böyle görüyoruz. Tüm 
azmimizin ve gayretimizin ar-
kasında şehrimize duyduğumuz 
derin bir sevda var. İnşallah 
Konya’mız geçmişte olduğu gibi 
bugün ve daima ay gibi parlaya-

ma devam edecektir” ifadeleri-
ne yer verdi.
BAŞKAN ALTAY CUMHURBAŞKA-
NI ERDOAĞAN’A TEŞEKKÜR ETTİ

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan’ın yaptıkları tüm 
çalışmalarda en büyük destek-
çileri olduğunu belirterek ken-
disine teşekkür eden Başkan 
Altay konuşmasını şu sözlerle 
tamamladı: 

“Her zaman yanımızda olan 
bakanlarımıza, milletvekilleri-
mize, belediye başkanlarımı-
za, AK Parti, Milliyetçi Hareket 
Partisi, Büyük Birlik Partisi teş-
kilatlarına ve tüm aziz hem-
şehrilerime yürekten teşekkür 
ediyorum. Konya Büyükşehir 
Belediyesi olarak şehrimizin kü-
resel potansiyelini en iyi şekilde 
kullanarak çok daha güzel ve 
yaşanılabilir bir dünya için ça-
lışmaya devam edeceğiz. İnşal-
lah 2024 yılında da başta Gazze 
olmak üzere tüm dünyada akan 
kanın durmasını ve ülkemizin 
kanayan yarası olan terör bela-
sının son bulmasını diliyorum.”

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay’ın 
toplantıda bahsettiği 4 önemli 
kentsel dönüşüm çalışması dik-
kat çekti. 

DARÜ’L-MÜLK İHYA PROJESİ
Konya Büyükşehir Beledi-

yesi, Darü’l Mülk Projesi kap-
samında şehir merkezinde 20 
farklı noktada çok önemli dönü-
şüm ve restorasyon çalışmaları 
gerçekleştiriyor.

Bu kapsamda şehrin en ha-
reketli merkezlerinden olan 

Mevlana Çarşısı ve Altın Çarşı 
yenileyerek; her yönüyle Sel-
çuklu izlerini taşıyan ve bedes-
ten kültürünün hâkim olduğu 
bir alan oluşturduklarını kay-
deden Başkan Altay, yine ta-
rihi Taş Bina’yı restore ederek 
“dijital tanıtım merkezi” olarak 
hizmete sunduklarını; Alaaddin 
Caddesi’ndeki binaların dış cep-
helerini yenilediklerini; eski Te-
kel binası olan Depo No:4’ü res-
tore ederek sanat galerisi haline 
getirdiklerini; Darü’l Mülk Sergi 
Sarayı’nı açtıklarını; Büyük La-
rende Dönüşümü ve Meydan 
Evleri projelerine devam ettik-
lerini ifade etti.

ESKİ SANAYİ VE KARATAY 
SANAYİ KENTSEL DÖNÜŞÜMÜ

Konya’da yıllardır konuşulan 
Eski Sanayi ve Karatay Sana-
yi’nin taşınması projesi kapsa-
mında Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı, TOKİ ve 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Türkiye’nin İlk Sıfır 
Atık Sanayi Sitesi inşa ediliyor. 

2.690 dükkândan ve 134 ti-
cari alandan oluşan Yeni Sanayi 
Sitesi’ni tamamlayarak 2024 yılı 
sonunda Eski Sanayi ve Karatay 
Sanayi’yi bu yeni dükkanlara ta-
şıyacaklarını kaydeden Başkan 
Altay, “Arsası Büyükşehir Bele-
diyemiz tarafından verilen Yeni 
Sanayi Sitesi’nin olduğu bölge-
de sanayi için uzmanlaşmış bir 
itfaiye merkezi de inşa ettik. 
Çevre Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığımız ile TOKİ’ye 
tüm Konyalılar adına bir kez 
daha teşekkür ediyorum” dedi.

CEPHANELİK KENTSEL 
DÖNÜŞÜMÜ

Milli Savunma Bakanlığı ile 
yaptıkları protokoller kapsamın-
da iki büyük kentsel dönüşüm 
çalışması yürüttüklerini vur-
gulayan Başkan Altay, “Ülke-
mizdeki en önemli kentsel dö-
nüşüm projelerinden biri olan; 
Sille Cephaneliğini, Çumra’da 
8,5 milyon metrekarelik alan 
üzerine yapacağımız yeni cep-
haneliğe taşıma projemizi ta-
mamlamak üzereyiz. 

Yaklaşık 2 milyar lira ile bü-
yük bir bütçeye sahip olan bu 
yatırımımız, inşallah en kısa 
zamanda Türk Silahlı Kuvvet-
lerimize hizmet vermeye baş-
layacak. Cephanelik taşındıktan 
sonra Sille’deki mevcut alanda 
yatay mimariye uygun örnek bir 
şehircilik çalışması yapacağız” 
diye konuştu. 

AĞIR BAKIM KENTSEL
 DÖNÜŞÜMÜ

Yine şehir merkezi içerisinde 
kalan Ağır Bakım olarak bilinen 
640.000 metrekarelik alanı, 
yeni bir bölgeye taşıyacakları-
nı belirten Başkan Altay, “2,5 
milyarlık bedelle Konya bele-
diyecilik tarihinin tek seferde 
ihale edilen en yüksek bütçeli 
yatırımı olan Ağır Bakım Kent-
sel Dönüşümü ve 56. Bakım 
Fabrika Müdürlüğü’nün teme-
lini geçtiğimiz Pazartesi günü 
Milli Savunma Bakanımız Sayın 
Yaşar Güler ve Kara Kuvvetleri 
Komutanımız Orgeneral Selçuk 
Bayraktaroğlu’nun katılımıyla 
attık.

Yapımına başladığımız 56. 
Bakım Fabrika Müdürlüğü, 140 
bin metrekarelik kapalı alanıy-
la Türkiye’nin en modern te-
sislerinden biri olacak. Mevcut 
Ağır Bakım alanında ise 400 bin 
metrekarelik bir yeşil alanı şeh-
rimize kazandıracağız. Bununla 
birlikte; sağlık ve eğitim tesis 
alanları ile kentsel dönüşümde 
kullanmak için konut alanları 
da bulunacak. Böylece Milli Sa-
vunma Bakanlığımız ile yapmış 
olduğumuz bu iki protokol kap-
samında yaklaşık 4,5 milyarlık 
bedelle askerimize, bakanlığı-
mıza yeni tesisler kazandırmış 
oluyoruz. Şimdiden hayırlara 
vesile olmasını diliyorum” ifa-
delerini kullandı. 
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Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, “Cumhuriyetimizin 100’üncü yılını kutladığımız 
bu dönemde Konya’mızı ülkemizin en önemli itici gücü haline getirmek için büyük çaba sarf ediyoruz” dedi

Vizyon projeler itici güç olacak

Ağır Bakım Kentsel Dönüşümü’nün temeli atıldı. Projeyle Konya önemli bir cazibe merkezine kavuşacak. Cephanelik Taşıma Projesi ile Konya tarihinin önemli işlerinden birine imza atılıyor.

Darü'l Mülk Sergi Sarayı, Kadim Konya’nın tarihi açısından önemli bir 
değer oldu.

Konya Mevlana Çarşısı ve Mevlana Meydanı düzenlemesi şehrin tarihi 
siluetine yeni bir kapı araladı.değer oldu.

Konya’nın yıllardır konuştuğu Eski ve Karatay sanayilerinin taşınması, Yeni 
Sanayi Sitesi inşaatının tamamlanmasıyla gerçeğe dönüşecek. Konya şe-
hir içi trafiğine büyük katkı sağlanacak, görüntü kirliği ortadan kaldırılacak. 


